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Beylikdüzü Bele-
diye Başkanı

Mehmet Murat Çalık,
gazetemizi ziyaret etti.
Damga İmtiyaz Sa-
hibi Mehmet Mert ve
Yazı İşleri çalışanla-
rıyla görüşen Çalık,
tatil öncesi Beylikdü-
zülü komşularıyla ve
belediye çalışanlarıyla

bayramlaştığını söy-
ledi. Yaklaşık 2 bin 
belediye personeliyle
kendi müdürülükle-
rinde bayramlaştığını
belirten Çalık, bayra-
mın sağlık ve huzur
getirmesini diledi.
Mehmet Mert ise zi-
yaretten ötürü Çalık'a
teşekkürlerini iletti. 

ç

Eyüpsultan'da, İBB'ye ait akar-
yakıt istasyonunda geçen pa-

zartesi günü meydana gelen olayda,
bir karga, insan ayağına ait olduğu
belirlenen iki ayak parmağını is-

tasyona attı. Güvenlik görev-
lisinin ihbarı ile olay
yerine gelen ekipler
tarafından parmak-
lar, analizi için
Adli Tıp'a götü-

rüldü. Yapılan ön otopside, aynı ayağa
ait olduğu düşünülen iki kesik parma-

ğın düzgün şekilde kesildiği,
kesici aletin neşter olma
ihtimali olduğu değer-

lendirildi. Buna göre, 
bulunan parmakların bir has-

tanede cerrahi müdahale sonucu
kesilmiş olma ihtimali ortaya çıktı.

Hastanelerde araş-
tırma başlatıldı. 

Bolu Belediye Başkanı Tanju Öz-
can'ın katıldığı bir yayında, "Mansur

Yavaş, Meral Hanım’a siyasi bir kazık attı"
iddiasında bulundu. Bu iddiaya yanıt
veren ABB Basın Yayın ve Halkla İlişkiler
Dairesi Koordinatörü Volkan Memduh
Gültekin, "Bizim bu tür mesnetsiz ifade-
lere ve dedikodu siyasetine daha fazla ayı-
racak vaktimiz yok" dedi. İYİ Parti
Sözcüsü ve Genel Başkan Başdanışman
Kürşad Zorlu ise “Söz konusu iddialar ta-
mamen yalandır" diye konuştu. I SAYFA 7

Silivri Belediyesi ve Nakipoğlu ai-
lesi iş birliğiyle 30 dönüm araziye 5

bin 100 adet yağlık zeytin fidanı dikildi.
Yapılan bu çalışma ile yağlık zeytin bah-
çesinden 3. yıl itibarıyla ürün alınmaya
başlanması ve 5. yılın sonunda yıllık 7 bin
litre zeytin yağı elde edilmesi hedefleni-
yor. Belediye Başkanı Volkan Yılmaz,
“Gelecek nesillere daha yaşanılabilir bir
Silivri bırakmak amacıyla doğaya, yeşile,
ağaca yatırım yapmaya devam ediyoruz”
diye konuştu. I SAYFA 5
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Dedikoduya
vaktimiz yok!

30 dönüm araziye
5 bin 100 fidan

İstanbul Ticaret Odası 29
Nolu Mimarlık ve Mühen-

dislik Meslek Komitesi, “Deprem
ve İstanbul’un yeniden planlan-
ması” konulu sektör toplantı-
sında bir araya geldi. Komite
Başkanı Mimar Süleyman Uluo-
cak, yaşanan her deprem felake-
tinin ardından bir suçlu ilan
edildiğini ancak suçun tek bir kişi

veya kurumdan
değil sistemden
kaynaklandığını
belirterek, “Daha
ruhsat almadan
mantar gibi yükse-
len binalara göz
yumanın hiç mi
suçu yok?” diye
sordu. I SAYFA 4
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Göz yumanın 
hiç mi suçu yok?

15 Temmuz Demokrasi Otoga-
rı’nda yaklaşan Kurban Bayramı

öncesinde denetimler sürüyor. Dene-
timde otobüsün koridorunda ve merdi-
venlerinde yolcu taşıdığı tespit edilen bir
otobüs şoförüne 3 bin 584 lira ceza ya-
zıldı. Otobüsün şoförü Masum Ürün,
"Yazıhaneci yüzünden ceza yedim. Yolcu-
lar koltukları çocuklarına bırakıp yere
oturmuşlar, cezayı da biz yedik" dedi. 
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Şoförlere fazla
yolcu cezası!

MANTAR GİBİ BİNA ÇIKIYOR!

BAYRAM 
ZIYARETI

Basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç,

Kurum personeliyle bayramlaştı.
Sahte trafik akışına müsaade et-
meyeceklerini belirten Erkılınç,
“Yoğun uğraş verdiğimiz bir dö-
nemde, ziyaretçisi olmayan,
haber üretmeyen, nitelik sorunu

yaşayan internet
haber siteleri gün
yüzüne çıksın iste-
miyoruz. Resmi
ilan yayımını son-
suza kadar veril-
miş, atadan miras
kalmış bir hak gibi
görenler var” diye
konuştu. I SAYFA 9
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Resmi ilan atadan
miras değildir!

SAHTE TRAFİK UYARISI

Yüksek Öğretim Kurulu
(YÖK) Başkanı Prof. Dr.

Erol Özvar, 257’nci Üniversite-
lerarası Kurul Toplantısına ka-
tıldı. Özvar, rektörlerden
öğrencilerin kira, yaşam stan-
dartlarını dikkate alarak barınma
ve geçinme sorunlarıyla yakın-
dan ilgilenmelerini isteyerek,

“Öğrencilerimizin
barınma ve ge-
çinme sorunlarıyla
da üniversiteler
olarak daha ya-
kından ilgilenme-
miz veya el
atmamız gerek-
mektedir” uyarı-
sında bulundu. 
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Yurt sorunuyla 
yakından ilgilenin

REKTÖRLERDEN TALEP

İstanbul'da beklenen depremle ilgili İBB tarafından yapılan çalışmalarda en çok riskli yapının Büyük-
çekmece, Küçükçekmece ve Esenyurt'a olduğu belirlendi. Raporu değerlendiren Naci Görür, "İstanbul'da
binaların yüzde 10'u çok ağır hasar alacak. Depremde en fazla dikkat edilecek ilçeler, Büyükçekmece,
Küçükçekmece, Esenyurt, Fatih ve Zeytinburnu. Çünkü bu bölgelerde zemin, iyi durumda değil" dedi

İBB Miras, 200 yıllık tarihi
yapı Feshane’yi, yenilenmiş

haliyle İstanbul’un kültür-sanat ha-
yatına kazandırdı. Açılışta konuşan
Ekrem İmamoğlu, “İstanbul sevda-
ları, farklı duygularla ifade edilebili-
yor güncel yaşamda. Ama biz; imar
rantı, kupon arazi vesaire gibi duy-
guları ruhumuzda pek taşımıyoruz.
Biz, miras kavramını önemsiyoruz.
Miras önemli” dedi. I SAYFA 5
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BIZDE IMAR 
RANTI YOK!

Unuttuğum
MASALLAR!

Güçlü sözleri ve sağlam so-
und’uyla Türk pop müziğinin

divası Sezen Aksu’nun izinden giden
Mehtap Meral, yeni single’ıyla bu
yazın masalını anlatacak. Söz ve
müziği kendisine ait olan Mehtap
Meral’in “Unuttuğum Masallar”
isimli single’ı, tüm dijital platform-
larda müzikseverle buluşuyor.
Maral, “Hepimizin unuttuğu veya
unutmak zorunda olduğu bir masalı
var. Bu şarkı, bize kendi masalımızı
hatırlacak” dedi. I SAYFA 16

ç

YAZ SENİNLE 
BAŞLADI!

Ünlü oyuncu İrem
Helvacıoğlu, yaz 

sezonunu Pamukkale'de
geçiriyor. Fit vücuduyla
dikkat çeken Helvacı-
oğlu, mayolu fotoğraf-
larını sosyal medya
hesabından paylaştı
ve karelere beyaz
kalp emojisi ekledi.
Kısa sürede bin-
lerce beğeni alan
oyuncuya hay-
ranları, “Asıl
yaz senin fo-
toğrafınla
başladı” 
şeklinde
mesaj attı. 
I SAYFA 3
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BÜYÜKÇEKMECE, KÜÇÜKÇEKMECE, ESENYURT, FATİH  VE ZEYTİNBURNU!

İBB Deprem Risk Yönetimi
ve Kentsel İyileştirme Dai-

resi Başkanlığı tarafından gerçek-
leştirilen deprem çalışmasına ait
veriler açıklandı. Buna göre, olası
bir depremde İstanbul’da hasar
görmesi beklenen tahmini bina
sayısı 207 bin olarak belirtildi. Ve-
rilere göre, binaların yüzde 30’u

1980 öncesi, yüzde 40’ı 1980-
2000 arası, yüzde 30’u 2000 son-
rası inşa edildi. 207 bin binanın
yüzde 95’ini oluşturan 196 bin
227 bina ise Avrupa yakasında
tespit edildi. Riskli binaların en
yoğun olduğu 3 ilçe ise Esen-
yurt, Büyükçekmece ve Küçük-
çekmece olarak açıklandı.
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207 BİN BİNA HASAR GÖRECEK

İBB'nin verilerini değerlendi-
ren Prof. Dr. Naci Görür, İs-

tanbul’da 1 milyon 50 bin binanın
yüzde 10’unun çok ağır hasar ala-
cağını belirterek, “Depremde çok
ağır hasar alacağı düşünülen bina
sayısı 90 bin. Bütün İstanbul’da
da, 1 milyon 150 bine yakın bina-
nın varlığını biliyoruz. Demektir ki,

bu aşağı yukarı işte yüzde 10’u
çok ağır hasar alacak” dedi. Av-
rupa yakasının zemin itibariyle
Anadolu yakasından daha fazla
zarar göreceğini belirten Görür,
depremde dikkat edilecek ilçeleri,
“Büyükçekmece, Küçükçekmece,
Esenyurt, Fatih ve Zeytinburnu”
şeklinde sıraladı. I SAYFA 9
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AVRUPA YAKASININ ZEMİNİ KÖTÜ

Bu 5 ilçenin neden fazla
hasar alacağını da açıklayan

Naci Görür, “Çünkü bu bölgede
zemin iyi durumda değil. Keza bu böl-
gede zeminden dolayı diyelim kayma,

göçme, sıvılaşma depremin büyük etkisini art-
tırma olayları yaygın olabilir” ifadelerini kullandı. 

SIVILAŞMA
ETKİYİ ARTIRIR

Tüp bebekte
başarının
yolları Sayfa 2

KARGADAN 
AL HABERI!

HASTANELERDE ARAŞTIRMA BAŞLATILDI

İstanbul Barosu
üyesi avukatlar-

dan oluşan bir grup,
bugün yapılması plan-
lanan 'Onur Haftası
LGBTİ+ Hakları Pa-
neli'nin iptal edilmesi
için eylem yaptı. Baro
önünde yapılan açıkla-

mada emperyalizmin
LGBT adı altında
doğal cinsiyet dışındaki
dayatmalarına tepki
gösterilerek, "Onur
Haftası adı altında dü-
zenlenen etkinlik iptal
edilmelidir" denildi. 
I SAYFA 9
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EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!
EMPERYALİST
DAYATMA!ç

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, Damga’yı ziyaret etti

Mehtap
Meral
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robotik ortopedi ameliyatı ola-
rak da bilinen robotik protez cerra-
hisi, hastalara ve operasyonu

gerçekleştiren cerraha önemli konfor sağlı-
yor. Ameliyat öncesinde yapılan planlama
sayesinde beklenmeyen sonuçlar öngörüle-
biliyor. Cerrahi sonrasında hastanın yaşam
kalitesi artarken, yerleştirilen protezlerin
ömrü de daha uzun oluyor. Memorial Kay-
seri Hastanesi Ortopedi ve Travmatoloji Bö-
lümü’nden Doç. Dr. Fatih Karaaslan,
robotik protez cerrahisi hakkında bilgi verdi. 

Diz cerrahisinde robot teknolojisi

Tıp alanında hızla gelişen teknolojiler, cer-
rahi müdahalelerin doğruluğunu ve etkinli-
ğini artırmak için önemli fırsatlar
sunmaktadır. Son yıllarda ortopedi ve trav-
matoloji alanında gerçekleşen en önemli ye-
niliklerden biri de, robotik cerrahinin diz ve
kalça artroplastisi (protez ameliyatları) ame-
liyatlarına entegre edilmesidir. Robotik cer-
rahi, ortopedi hekimlerinin daha hassas,
ölçülebilir ve kişiye özgü işlemler gerçekleş-
tirmesini sağlayarak, hastaların iyileşme sü-
recini olumlu yönde etkilemektedir.

Kontrol edilebilir cerrahi ortam

Robotik cerrahi, ortopedi hekiminin el bece-
risini ve deneyimini artıran, daha kontrol
edilebilir bir ortam sağlayan robotik sistem-
lerin kullanımını içermektedir. Diz ve kalça

artroplastisi ameliyatlarında kullanılan robo-
tik cerrahi, ortopedistin önceden planlama
yapmasına, cerrahi sırasında gerçek zamanlı
görüntüleme ve navigasyon araçlarıyla yön-
lendirilmesine ve daha hassas protez yerleş-
tirmesine olanak sağlamaktadır.

Protezin olanakları çok fazla

Robotik cerrahide, ortopedistler ameliyat
öncesi bir planlama süreci gerçekleştirmek-
tedir. Hastanın röntgen ve bilgisayarlı tomo-
grafi sonuçları, üç boyutlu modelleme ve
sanal cerrahi simülasyonlar aracılığıyla bilgi-
sayar ortamında analiz edilir. Bu sayede or-
topedistler, protezin doğru yerleşimini
belirleyebilir ve ameliyat öncesi komplikas-
yon denilen istenmeyen sonuçları önceden
tahmin edebilir ve önleyebilir hazırlıkları ya-
pabilir.  Ameliyat sırasında robotik cerrahi,
ortopediste gerçek zamanlı navigasyon sağ-
lamaktadır. Ortopedist, önceden planlanmış
yol tariflerini takip ederken, robotik sistem
hekime gerekli yönlendirmeleri yapar. Orto-
pedistin cerrahi aletleri, robotik sistem tara-
fından kontrol edilerek daha hassas
hareketler gerçekleştirilir. Bu sayede ortope-
dist, daha güvenli ve ölçülebilir bir şekilde
protez yerleştirebilir.

Hastalar açısından avantajları

Robotik cerrahi, diz ve kalça artroplastisi
ameliyatlarındaki başarı oranını artırırken,

hastaların iyileşme süresini kısaltmakta-
dır. Daha hassas protez yerleştirilmesi,
daha az doku hasarı ve daha az kan kaybı
anlamına gelmektedir. Daha küçük kesi-
ler, hastaların ağrı seviyelerini azaltırken,
iyileşme süresini kısaltmaktadır ve sonuç
olarak hastanede kalış süresini azalmak-
tadır. Bu da hastaların daha hızlı bir şe-

kilde günlük yaşamlarına dönmesini sağ-
lamaktadır. Robotik cerrahi, diz ve kalça
artroplastisi ameliyatlarında cerrahi mü-
dahaleleri daha güvenli, hassas ve etkili
hale getiren bir teknolojidir. Hastaların
iyileşme sürecini hızlandırırken, ortope-
distlerin de daha iyi sonuçlar elde etme-
sine yardımcı olmaktadır.

MeMorial Ataşehir Hastanesi Dermatoloji
Bölümü’nden Uz. Dr. Güldehan Atış, tırnak
kozmetikleri hakkında bilgi verdi. Tırnak koz-

metikleri sağlık açısından zararlı olmamakla birlikte,
hassasiyeti olan bazı kişilerde alerjik reaksiyonlara
neden olabiliyor. Jel tırnak, kalıcı oje ve protez uygula-
maları için kaliteli ürünleri tercih etmek, temizlik ve hij-
yen kurallarına dikkat etmek ve olası reaksiyonlara
karşı duyarlı olmak önem taşıyor. Memorial Ataşehir
Hastanesi Dermatoloji Bölümü’nden Uz. Dr. Gülde-
han Atış, tırnak kozmetikleri hakkında bilgi verdi. 

Sağlık açısından zararı yok

Bakımlı ellere ve güzel görünümlü tırnaklara sahip
olmak isteyen ve zaman kaybetmek istemeyen kadın-
lar tarafından sıkça tercih edilen tırnak kozmetikleri,
talebin artmasıyla birlikte sıkça tercih edilmektedir.
Jel tırnak, kalıcı oje ve protez tırnak gibi uygulamalar
güzel görünümlü tırnakları elde etmeyi kolaylaştırsa
da beraberinde bazı sorunları da getirmektedir. Gide-
rek yaygınlaşan uygulamalar neticesinde, tırnak koz-
metiklerine bağlı sorunlar nedeniyle dermatoloğa
başvuran hasta sayısında ciddi bir artış gözlenmekte-
dir. Tırnak kozmetikleri sağlık açısından zararsızdır,
ancak bazı önlemler almak da fayda vardır.
HABER MERKEZİ

D ünyada ve ülkemizde obezite, stresli
yaşam koşulları ve sigara kullanımı
gibi etkenler nedeniyle infertilite so-

runu yaşayan çiftlerin sayısı giderek artıyor.
Öyle ki ülkemizde 7 çiftten biri doğal yollarla
hamilelik oluşmadığı için tüp bebek tedavisine
başvuruyor. Tüp bebek yönteminde baş dön-
dürücü hızla yaşanan gelişmeler sayesinde
bazı çiftler yapılan ilk transfer işleminden
sonra bebeklerini kucaklarına alabiliyor.
Ancak bazılarında ise tedavi başarısızlıkla so-
nuçlanabiliyor. Gebelik elde edilmediğinde
çiftler hayal kırıklığına uğrayarak, tedaviyi bı-
rakabiliyor. Acıbadem International Hastanesi
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Dr. Çağ-
lar Yazıcıoğlu, günümüzde tüp bebek tedavisi-
nin inferlititede en etkin tedavi yöntemi
olduğuna dikkat çekerek, “Aslında tekrarlayan
tüp bebek başarısızlıklarında buna yol açan
etkenler belirlenir ve doğru yöntemler uygula-
nırsa, çiftlerin çocuk sahibi olma şansları
büyük oranda artıyor. Sorunun yumurtadan
mı, spermden mi, rahimden veya tüplerden mi
kaynaklandığını belirleyip, yeni tedavi öncesi
hazırlık yaparak tedaviye başlamak kritik
öneme sahiptir” diyor. Kadın Hastalıkları ve
Doğum Uzmanı Dr. Çağlar Yazıcıoğlu, tüp
bebek tedavisinde başarıyı artıran etkenleri
anlattı, önemli önerilerde bulundu.  

Tedavi için gecikmemek

Tüp bebek tedavisinin başarısını belirleyen en
önemli etken kadının yaşı oluyor. Zira, kadın-
larda üreme yeteneği 20-40 yaş arasında en
yüksek seviyedeyken, 40 yaşından sonra hızlı
bir şekilde düşüyor. Dolayısıyla tüp bebek yön-
teminde gecikmemek tedavinin başarısında
kilit rol oynuyor.

Yumurta rezervine dikkat

Yumurta sayısı kadın yaşından sonra tedavi
başarısını belirleyen en önemli 2. faktörü
oluşturuyor. İyi yumurtalık rezervine sahip ka-
dınlarda, yumurta sayısının normalde her bir
yumurtalıkta 7-8 civarında olması bekleniyor.
Yumurta sayısı azlığında anti-müllerian hor-
monunun seviyesi düşüyor. Dr. Çağlar Yazıcı-
oğlu, “Yumurtalık rezervi düşük olduğunda,
genç yaşta olsalar bile anne adaylarının tüp
bebek tedavisine başvurmaları gerekiyor.
Bebek planını ertelemek durumunda olan
anne adaylarının da embriyo ya da yumurta

dondurma işlemini yaptırmalarında fayda var”
diyor. 

Kaliteli yumurta ve sperm seçmek

Kaliteli yumurta geliştirmek, kaliteli sperm
seçmek, kaliteli embriyo oluşturmak ve iyi ya-
pılan bir transfer, yüksek hamilelik oranını
sağlayan en önemli etkenleri oluşturuyor. Zira,
kaliteli embriyolar sayesinde hamilelik şansı
yüksek oranda artıyor. Rahim filmi (HSG)
önemli Tüplerde sıvı (hidrosalpinx) veya polip,
perde gibi rahim içi sorunlar, embriyo kaliteli
de olsa hamileliği engelleyebiliyor ya da dü-
şüklere sebep olabiliyor. İyi çekilmiş rahim tüp
filmi bu sorunların tespitinde büyük önem 
taşıyor. 

Üreme organı hastalıklarına dikkat!

Tüp bebek tedavisinde embriyo transferi ön-
cesinde, tüplerde sıvı varsa, rahime sıvı ak-
maması için tüpler laparoskopiyle kapatılıyor.

Rahimde polip, perde ve yapışıklık gibi sorun-
larda da rahim içi dokuya zarar vermemeye
özen gösterilerek histeroskopi (vajinal yoldan
girilerek kamera ile endoskopik olarak yapılan
kesisiz ameliyat) operasyonu gerekebiliyor. 

Genetik analiz yapmak

ekrarlayan tüp bebek denemelerinin bir başka
önemli sebebi ise eşlerde görülen ancak
bulgu vermeyen genetik anomaliler olabiliyor.
İhtiyaç halinde embriyolardan biyopsi alınıyor.
Tek tek dondurulan embriyolardan kromozom-
ları sağlıklı olanları belirleniyor ve rahim ha-
zırlanıyor. Ardından genetik olarak sağlıklı
embriyo çözülerek transfer yapılıyor.

İltihaplanmayı gidermek

Vücutta oluşan ve toplumda iltihaplanma ola-
rak bilinen inflamasyon, tüp bebek tedavi-
sinde başarı şansını düşüren bir başka önemli
faktörü oluşturuyor. İnflamasyon, mikrobik ya

da mikropsuz toksik etkenlere karşı vücudun
kendisini korumaya yönelik savunma cevabı-
dır. Ancak inflamasyon sürekli devam etti-
ğinde doku ödemi ve yangısal reaksiyon
nedeniyle vücuda zarar veriyor. Erkekte ve ka-
dında üreme hücreleri de bundan ciddi an-
lamda etkileniyor. Sonuç embriyo kalitesine
yansıyor. Dolayısıyla tüp bebek yönteminden
yüksek başarı elde edilmesi için inflamasyo-
nun mutlaka tedavi edilmesi gerekiyor.  

Sağlıklı yaşam alışkanlıkları edinmek

Obezite, sigara ve kalitesiz uyku gibi etken-
ler de tüp bebek tedavisinde başarıyı önle-
yebiliyor. Dolayısıyla çiftlerin sigarayı
bırakmaları, sağlıklı beslenerek fazla kilola-
rından kurtulmaları, düzenli spor yapmaları,
uyku hijyeni sağlamaları ve antioksidan des-
teğiyle vücuttaki inflamasyonu azaltmaları,
sperm ile yumurtanın kalitesini artırabiliyor.
Bu sayede kaliteli embriyo gelişimi ve hami-

lelik şansı önemli oranda artabiliyor.

Sperm DNA hasarı varsa!

Erkeklerde özellikle aşırı sigara kullanımı,
yüksek ısıya maruz kalmak, ortamdaki kim-
yasal maddeler, bazı hastalıklar nedeniyle
kullanılan ilaçlar, kemoterapi ile radyoterapi
gibi etkenler spermlerde DNA hasarına yol
açabiliyor. Tüp bebek tedavisinde başarıyı
artırmak için yüksek sperm DNA hasarı var-
lığında sigarayı bırakmak, vücut yağ oranını
azaltmak, enfeksiyon varsa tedavi etmek,
antioksidan kullanmak ve hormonal regülas-
yon sağlamak embriyonun kalitesi ile tedavi
başarısını belirgin olarak artırıyor. 

HABER MERKEZİ

Enfeksiyonları
tedavi etmek

Memorial Hastanesi Ortopedi ve
Travmatoloji Bölümü’nden Doç.
Dr. Fatih Karaaslan, robotik protez
cerrahisi hakkında bilgi verdi

TUP BEBEKTE 
BASARININ YOLLARI
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Dr. Çağlar Yazıcıoğlu, tüp bebek
tedavisinde başarıyı artıran etkenleri anlattı, önemli önerilerde bulundu Bazı bulgu vermeyen trikomonas ve

üreoplazma gibi üreme enfeksiyonları
da sperm kalitesini olumsuz etkiliyor.
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Dr. Çağlar Yazıcıoğlu, “Bu etkenlerin
genital panel PCR testiyle tespit edilip
tedavi öncesinde giderilmesi, özellikle
başarısız denemeleri olan çiftlerde kali-
teli sperm ve kaliteli embriyo gelişimi
açısından önemli oluyor'' diyor.

Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Dr. Çağlar Yazıcıoğlu

Diz ameliyatlarında
yeni yöntem

Tırnak kozmetiği
hakkında bilgiler



T rafik Denetleme Şube Müdürlüğü ekiple-
rince 18 Haziran Pazar Günü İstan-
bul’un çeşitli ilçelerinde trafiği tehlikeye

atan düğün ve asker eğlencesi konvoylarına ait
cep telefonu görüntüleri incelemeye alındı. TEM
Otoyolu Seyrantepe mevkiinde düğün konvoyu
yaparak trafik akışını engellediği belirlenen, 34
DPM 382 plakalı araç sürücüsü Y.D ve 34 EAY
146 plakalı araç sürücüsü Y.K'ya ayrı ayrı olmak
üzere sol şerit işgalinden 951’er TL, grup halinde
sürülen araçların arasında diğer araçların gü-
venle girebilecekleri mesafe bırakmamak madde-
sinden ise 436'şar TL ceza yazıldı. Sultanbeyli
Fatih Bulvarı Tünel içerisinde asker konvoyu ya-
parak trafik akışını engellediği tespit edilen; 34
FSR 770 plakalı araç sürücüsü N.P, 34 ED 8259
plakalı araç sürücüsü A.T, 55 AFZ 379 plakalı
araç sürücüsü A.B, 06 BFE 864 plakalı araç sü-
rücüsü M.Y isimli sürücülere ayrı ayrı olmak
üzere saygısızca araç  kullanmak maddesinden
436'şar TL, duraklamanın yasak olduğu yerde
duraklamak maddesinden 436'şar TL ve aracı
diğer araçların ilerleyişini engelleyecek şekilde
sürmek maddesinden ise 436'şar TL olmak üzere
ceza yazıldı. Ümraniye'de kimyasal park alanı
içerisinde düğün konvoyu yaparak trafik akışını
engelleyen; 07 MFC 68 plakalı araç sürücüsü
Ö.M, 34 FRM 311 plakalı araç sürücüsü T.Y, 34
KD 1635 plakalı araç sürücüsü U.K isimli sürü-
cülere ayrı ayrı olmak üzere saygısızca araç kul-
lanmak maddesinden 436'şar TL, duraklamanın
yasak olduğu yerde duraklamak maddesinden
436'şar TL, grup halinde araç kullanırken diğer
araçlarının güvenle girebileceği açıklığı bırakma-
mak maddesinden 436'şar TL olmak üzere para
cezası uygulandı.

Plakalar tek tek tespit edildi

Avcılar D-100'de yol üzerinde düğün konvoyu
yaparak trafik akışını engelleyen 13 aracın plaka-
ları tespit edildi. Konvoy içersinde bulunan sürü-
cülere ayrı ayrı olmak üzere 2918 sayılı KTK'nın
ilgili maddelerince; 13 araç sürücüsüne saygı-
sızca araç kullanmak maddesinden 436'şar TL,
hız sınırlarının altında araç kullanmak maddesin-
den 436'şar, grup halinde araç kullanırken diğer
araçlarının güvenle girebileceği açıklığı bırakma-
mak maddesinden ise 436'şar TL para cezası uy-
gulandı. 10 araç sürücüsüne, film cam
maddesinden 951'şar TL, App plaka takmak
maddesinden bin 671'şar TL; 6 araç
sürücüsüne,  436'şar TL; 4 araç sürücüsüne tescil
plakasını farklı yere takmak maddesinden 370'er
TL; 3 araç sürücüsüne, standart dışı ses sistemi
takmaktan 436'şar TL; 1 araç sürücüsüne, abart
egzoz maddesinden bin 64 TL; 1 araç sürücü-
süne, eksik plaka takmak maddesinden bin 671
TL olmak üzere toplam 22 araç sürücüsüne 66
bin 557 TL  para cezası yazıldı.  DHA
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esenyurt'ta bir site pro-
jesinin eski ortağı Mehmet
Ö.'nün yönlendirdiği Nihat

A. ile Çetin Ş., kurdukları örgütle si-
tedeki daireleri ele geçirdi. Sitedeki
212 daireyi çifte satışlarla 785 kişiye
satan örgüte şikayetlerin ardından
operasyon düzenlendi. Daha önce
Organize Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü'nce örgüt üyelerine yö-
nelik yapılan 3 ayrı operasyonda

örgüt liderleri Nihat A.ve Çetin
Ş.'nin aralarında bulunduğu 55 şüp-
heli yakalanarak gözaltına alındı.
Operasyonların ardından ekipler, ör-
gütün devamının da yakalanması
için çalışmalarına devam etti. Yapı-
lan çalışmalarda yine örgütle ilişkisi
olduğu belirlenen 24 şüpheli tespit
edildi. Şüphelilere, 20 Haziran Salı
günü sabah saatlerinde eş zamanlı
operasyon düzenlendi. Düzenlenen

4'üncü operasyonda 24 şüpheliden
22'si gözaltına alındı. Çalışmaların
devamında 2 kişiyi daha yakalayan
ekipler toplamda 24 şüphelinin ta-
mamını gözaltına aldı. Gözaltına alı-
nanlar arasında Adaletin Aydınlığı
Partisi Genel Başkanı Altuğ Ergü-
zel'in de olduğu öğrenildi. Emniyet-
teki işlemleri tamamlanan 24 şüpheli
bugün sağlık kontrollerinin ardından
adliyeye sevk edildi. DHA Kaza, Bebek Cevdetpaşa Cad-

desi üzerinde Çarşamba günü
saat 15.00 sıralarında meydana

geldi. Edinilen bilgiye göre, motosikletiyle
Beşiktaş'tan Bebek'e giden oyuncu Görkem
Sevindik, sol şeritte duraklayan araçtan
inen kadının aniden açtığı kapıya çarptı.
Kaza nedeniyle motosiklet yola savrulurken
Görkem Sevindik elinden yaralandı. Oyun-
cunun yardımına çevredekiler koştu. Elinde
kırık oluşan Görkem Sevindik hemen arka-
daşına haber verdi. Sevindik, arkadaşıyla
birlikte hastaneye gitti. Ünlü oyuncunun
elinde kırıklar olduğu ve elinin alçıya alın-
dığı öğrenildi.

Kaza anı kamerada

Kaza anı ise bir iş yerinin güvenlik kamerası
tarafından kaydedildi. Görüntülerde, Gör-
kem Sevindik motosikletiyle seyir halindey-
ken aniden açılan otomobil kapısına çarptı.
Çarpmanın etkisiyle yola savrulan oyuncu-
nun yardımına vatandaşlar koşuyor. DHA

SAHiBiNDEN 
DEVREN SATILIK

PVC PEnCERE KaPı
StOR SİnEKlİK
CaM BalKOn
dUŞaKaBİn
İMalat 

Ü
Ü
Ü
Ü
Ü

gSM:0(542) 364 92 08

İstanbul'da trafiği tehlikeye atan düğün ve asker eğlencesi konvoyları
cep telefonu kameralarına yansıdı. Görüntülerin sosyal medyada
yayınlanması üzerine harekete geçen polis ekipleri plakalarını tespit
ettiği 22 araç sürücüsüne toplam 66 bin 557 lira ceza yazdı

SiTE YÖNETiMLERiNi ELE GEÇiRENLER YAKALANDI
Esenyurt'ta 212 daireyi 785 kişiye satan şebekeye yönelik 4'üncü
operasyonda gözaltına alınan 24 kişi adliyeye sevk edildi

TRAFIK MAGANDALARINA
CEZA YAGDI

Beklenmedik kaza!

Tarihi eser kaçakçıları

gözaltında
İstanbul'da tarihi eser kaçakçılığı yapan şüphelilere operasyon düzenlendi.
Operasyonda Roma, Yunan, Bizans ve Osmanlı dönemlerine ait çok
sayıda altın, gümüş ve sikke ele geçirilirken 2 şüpheli de gözaltına alındı

istanbul Emniyet Müdürlüğü
Kaçakçılık Suçlarıyla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekipleri, 2 kişinin

Yunan, Roma, Bizans ve Osmanlı dönemle-
rine ait tarihi eserlerinin ticaretini yaptığını
tespit etti. Şüphelilere yönelik çalışma başla-

tan ekipler, 2 şüphelinin Esenler, Esenyurt ve
Sancaktepe'te farklı adreslere sık sık girip çık-
tığını belirledi. Ekipler tespit edilen adreslere
operasyon düzenledi. Operasyonda 2 şüpheli
yakalanarak gözaltına alındı. Şüphelilere ait
adreslerde yapılan aramalarda Yunan,

Roma, Bizans ve Osmanlı dönemlerine ait
olduğu değerlendirilen 2 bin 295 altın, gümüş
ve bronz sikke ile 44 ok ucu ele geçirildi. Em-
niyetteki işlemlerin ardından adliyeye sevk
edilen şüpheliler, adli kontrol hükümleri uy-
gulanarak serbest bırakıldı.  DHA

Beşiktaş'ta oyuncu Görkem Sevindik 
motosikletiyle ilerlerken aniden açılan 
otomobil kapısına çarptı. Güvenlik kamerasına
yansıyan kazada oyuncunun eli kırıldı

Olay, Yıldırım Mahallesi'nde bir
apartmanda meydana geldi. Bir
şüpheli, apartmanın girişindeki

şifreli kapı kilidini bloke ederek içeri girdi.
Daha sonra 4'üncü kata çıkarak Özkan Ba-
luta ait dairenin kapısının önünde bulunan
değerli ayakkabıları poşete doldurdu. Şüp-
heli, çaldığı ayakkabılar ile binadan ayrıldı.
Daire sahibinin ihbarı üzerine olay yerine
gelen polis ekipleri, güvenlik kameralarını
inceleyerek şüpheliyi yakalamak için ça-
lışma başlattı. 

30 bin lira değerinde hırsızlık

Dairenin sahibi Özkan Baluta, "Cumartesi
akşamı misafirlerimiz ile birlikte oturuyor-
duk. Akşam misafirimizi uğurlamak ister-
ken bir baktık kapının önünde hiçbir
ayakkabı yok. Yaklaşık 5-6 ay önce başı-
mıza yine böyle bir olay gelmişti, biz de ka-
mera taktırmıştık girişe. Kameraları
izlediğimizde bir kişinin, yaklaşık 17 sani-
yede elektronik kilidi kırdığını gördük. Bina-
nın içinde 12-13 dakika geziniyor, daha
sonra buraya gelip dolabı açıyor. Piyasa de-
ğeri yüksek 13 çift ayakkabıyı götürüyor.
Oğlum basketbolcu olduğu için piyasa de-
ğeri maalesef ki çok yüksek. Aynı zamanda
ziyarete gelen akrabalarımızın da ayakkabı-
larını götürüyor. Biz, akrabalarımızı maale-
sef terliklerle uğurlamak zorunda kaldık.
Yetkililerden bu kişinin yakalanmasını isti-
yoruz. Piyasa değeri 30 bin lirayı geçiyordu"
dedi. DHA

Ayakkabıları 
alıp kaçtı!
Bayrampaşa'da bir apartmana giren
şüpheli, Özkan Baluta ait dairenin önündeki
dolapta bulunan ayakkabıları poşete 
doldurarak çaldı. Hırsızlık anları apartmanın
güvenlik kameralarına yansıdı

Az daha yanıp kül olacaktı!
Sultangazi'de patlamalarla
yanan elektrik kablosunun

yakınında park halinde olan
otomobilini almaya çalışan

kişinin üzerine elektrik kablosu
düştü. Yanan kabloların 

üzerine düştüğü Nazır Tezcan
ölümden döndü. O anlar

güvenlik kamerasına saniye
saniye yansıdı

CebeCi Mahallesi'nde bulu-
nan Dökümcüler Sitesi
geçen yıl sık sık yanan elek-

trik kabloları ile gündeme gelmişti.
Aynı yerde dün saat 15.30 sıralarında
elektrik kabloları yine patlamalarla
yandı. Kabloların yandığını gören
Nazır Tezcan, park halindeki otomobi-
lini bulunduğu yerden kaldırmak istedi.
Tezcan, aracına yöneldiği sırada yanan
elektrik kablosu koparak sırtına düştü.
Büyük bir panik yaşayan Tezcan da
yere düştü. 

Yenileme çalışması yapıldı

Durumu fark eden çevredekiler, Tez-
can'ın yardımına koşarak, yerden kal-
dırdılar. Yeniden aracına doğru gitmeye
çalışan Tezcan'ı vatandaşlar, engelleye-
rek olay yerinden uzaklaştırdı. Daha
sonra kopan kablolardan biri Tezcan'ın
park halindeki otomobilinin üzerine
düştü. Yanan kablo, vatandaşların yan-
gın söndürme tüpüyle müdahalesi so-
nucu söndürüldü. İhbar üzerine olay
yerine polis ve itfaiye ekiplerinin yani

sıra enerji şirketi çalışanları sevk edildi.
Polis, olay yerine şerit çekerek, güven-
liği sağlarken, enerji şirketi çalışanları
yanan kabloları toplayarak yenileme
çalışması yaptı.

Canından olacaktı

Yaşananları anlatan Çoşkun İpek, "Az
kalsın adam canından olacaktı, zor
kurtardık. Adam yanabilirdi. Kopan
kablo dibine düştü. Kendini bir anda
yere attı. Burada sürekli elektrik kablo-
ları yanıyor. Buna yetkililerin bir an

önce çare bulmaları lazım. Bizde
yardımına koştuk" dedi. 

3-4 metre fırlattı

Tezcan'ın yardımına koşanlardan
Yasin Muslu ise, "Sokağımızdaki iş
yerlerinden dolayı aşırı yüklenme
oldu. Bundan dolayı kablo eriyerek,
şase yaptı. Yanan kablo koparak,
komşunun arabasının üzerine düştü.
Hatta komşumuzda kablodan zarar
gördü. Elektrik kablosu komşumuzun
sırtına yapıştı, 3-4 metre fırlattı. Biz

kendisine müdahale ettik. Kendisi tek-
rardan aracını kurtarmaya çalıştı ama
müsaade etmedik. Cana geleceğine
mala gelsin. Kablo daha sonra araba-
nın üzerine düştü. Araba yanmaya
başladı. İtfaiyeyi aradık. O esnada
kendimizde yangın söndürme tüpü ile
müdahale ettik. Enerji şirketinin bura-
daki alt yapıyı güçlendirmesi lazım"
diye konuştu. DHA
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Sevgili Okuyucularımız, 1960’lı yılların
başından beri daha dünyada çevre keli-
mesi bu günkü manada konuşulmaz-

ken bu çevre ve doğa konusuna kafayı
taktım. Bir taraftan yeni yeni bir şeyler öğ-
renmeye çabalarken bir taraftan da öğren-
diklerimi çevremdeki kişilerle paylaşmaya
çalışıyorum. Bu konuyu 3 hafta işleyeceğiz.
Size ülkemiz ve çevre konusunda bilgiler
aktaracağım. Önce ülkemizin dünya üzerin-
deki konumu ile başlayayım. 

Türkiye iki kıta üzerinde bir taraftan Av-
rupa’da, diğer taraftan Asya’da toprakları
olan bir ülkedir. Avrupa ile Asya arasında

bir köprüdür adeta. Karadeniz ülkelerini
Akdeniz’e bağlayan deniz yolu üzerinde bu-
lunması, Türkiye’yi önemli bir ülke haline
getirir. 779.400 kilometre kare yüz ölçümü
ve yaklaşık 80 milyon nüfusu ile dünyanın
büyük ülkelerinden birini oluşturur. Ülke-
miz doğal kaynakları bakımından da diğer
ülkeleri kıskandırır. Üç tarafı denizlerle
çevrili olan ülkemizin kıyılarının uzunluğu
8272 km. kara sınırlarının uzunluğu 2753
km.dir. Ülkemizin yüzölçümünün 9243 km.
karesini göller, 627,2 km. karesini adalar
oluşturur. Ülkemizin en doğu noktası Aras
Nehri’nin sınırlarımızdan çıktığı nokta, en

batı noktası Gökçeada’nın Avlaka Burnu-
dur. İki nokta arasındaki uzunluk 1600
km'dir. Kuzeyden, güneye uzunluğu ise 650
km. dir. 

Ülkemiz genelde, dağlarla kaplı yüksek
bir ülkedir. Denizden ortalama yüksekliği
1130 metredir. Arazilerimizin engebeli ol-
ması işlenebilir toprakları sınırlamaktadır.
Tarım yapılabilir alanlarımız mevcut arazi-
mizin yüzde 36’sını oluşturur. Orman var-

lıkları bakımından zengin sayılmayız. Or-
manlık alanlar, ülkemiz arazisinin ancak
yüzde 19,5’ini kaplar bu da takriben 15,1
milyon hektardır. Şimdi gel de ormanları
kesip binalar konduranlara kızma. En
büyük katliam bu hükümet zamanında ol-
muştur. Ülkemiz jeolojik yapısı bakımından
zengin maden yataklarına sahiptir onu da
yabancı ülkelere satıyoruz. Henüz daha
maden rezervlerimizin tamamı ortaya çıka-
rılamamıştır. Türkiye doğal güzelliklerinin
yanı sıra, bitki ve hayvan türlerinin çeşitli-
liği bakımından da kuzey yarımkürede bu-
lunan hiçbir ülke ile karşılaştırılamayacak
ölçüde, bir biyolojik zenginliğe sahiptir. En-
demik yani sadece o bölgede yetişen bitkiler
açısından da zengin bir yapıya sahiptir. 

Türkiye’de bulunan 9000 çiçekli bitkiden
yaklaşık 3000’i endemik olup, sadece Tür-
kiye’de yaşar. Bu sayı tüm Avrupa’nın ende-
mik bitki sayısından daha fazladır. Bunları
bilmek ve korumak hepimizin görevi ol-
maktadır. Yaz boyu Cumartesi, Pazar gün-
leri dışarılardan gelip sahilimizi çöplüğe
çeviren insanlara bu bilgileri verememişiz.
Biz şimdi Eskişehir’de çekirdek çitleyen
eşek heykeline gülüyoruz. Bizim sahile de
üç tane lazım. Derneğim bu sıkıntıları yene-
bilmek için eğitim çalışmaları yapmaktaydı
şimdi okullara pek giremiyoruz. Bir yol ka-
pansa başka bir yoldan çalışmaya devam
edeceğiz. Haftaya Çevre Sorunlarımız ko-
nusuyla yazımızı 2 hafta daha sürdürece-
ğiz. Sağlıklı kalmanız dileklerimle.

Ülkemiz ve çevre sorunları 

İ stanbul Ticaret Odası 29 Nolu Mi-
marlık ve Mühendislik Meslek Ko-
mitesi, Komite Başkanı Mimar

Süleyman Uluocak öncülüğünde
“Deprem ve İstanbul’un yeniden
planlanması” konulu sektör toplantı-
sında bir araya geldi. Geleceğimiz
adına böylesi önemli bir toplantıyı or-
ganize eden Uluocak’a teşekkür eden İTO
Yönetim Kurulu Üyesi Münir Üstün, ülke ta-
rihimizin de büyük can ve mal kayıpları ile
dolu olduğunu hatırlatarak, Kuzey Anadolu
fay hattında olan İstanbul'un büyük bir dep-
rem tehlikesi ile karşı karşıya olduğunu ve
depremine hazırlığın çok elzem olduğunu
vurguladı. 

Yüzde 70'i 99 öncesi

Toplantının açılış konuşmasını yapan İTO 29
Nolu Mimarlık ve Mühendislik Meslek Ko-
mitesi Başkanı Mimar Süleyman Uluocak,
1999 depreminin ardından devletin ders ala-
rak özeleştiri yaptığını, bir suçlunun da ken-
disi olduğunu belirttiğini, ancak asıl suçun
sistemden kaynaklandığını vurguladı. İstan-
bul’da 1 milyon 200 bin bina olduğunu,

bunun da 6 bin 500 bağımsız bölüme teka-
bül ettiğini belirten Uluocak, bu yapıların
yüzde 70'inin 99 depreminden önce yapıl-

dığını, deprem sonrası gerek İBB gerekse
Çevre ve Şehircilik Bakanlığının çeşitli
tarama yöntemlerini hayata geçirdiğini,
devletin de 99 depremi öncesi yapılan
tüm yapıların sağlam olmadığını söyle-

yerek yeniden yapılanması yönünde çağrıda
bulunduğunu belirtti. 

Hepsini es geçtik

1999 depreminde  Yalova Çınarcık’da inşa et-
tiği konutların yıkılması sonucu müteahhit
Veli Göçer’in deniz kumu kullandığı için
suçlu ilan edilerek tutuklandığını hatırlatan
Mimar Süleyman Uluocak, “99 öncesi yapı-
lan bütün binalarda deniz kumu kullanıldı.
Kimse denizden kumu kendisi çıkarıp kullan-
mıyordu. Devlet denizden çıkarıyordu, satı-
yordu ve müteahhit firmalarda bunu
kullanıyordu. Sonrasında nervürlü demir kul-
lanılmadığı için demirlerin niteliksiz olduğu
söylendi. Peki bu demirleri üreten üretici ile il-
gili bir yaptırım oldu mu? Binayı yapan
mimar, statik hesabını yapan mühendis, in-

şaatı yapan müteahhittir. Bizim sistemden
kaynaklanan hatalarımız var. Suçluların içine
hiçbir zaman mezun ettikleri öğrencileri de-
netlemeyen üniversiteleri koymadık. Hepsini
es geçtik tek suçlu müteahhiti ilan ettik” dedi. 

Parametreler değişiyor

Her deprem sonrası ülkemizdeki parametre-
lerin değiştiğini ve yıkılan binalardan dolayı
en az suçlunun müteahhit olduğunu düşün-
düğünü belirten Uluocak, 99 depreminden
sonra Türkiye'nin deprem haritasıyla birlikte
imar durumunun da değiştiğini, ilçe belediye-
lerinin imar birimine her gittiklerinde karşıla-
rına farklı insanların çıktığını söyleyerek,
“Hayatında proje çizmemiş, statik proje çalış-
ması yapmamış arkadaşlara bizim projeleri-
mizi tasdik etme yetkisi veriliyor. Etkisi
olmayan arkadaşlara bizim projelerimizi tas-
dik yetkisi veriyorlar” ifadelerini kullandı. 

Kurumların hafızası olmalı

“Daha ruhsat almadan mantar gibi yükselen
binalara gözyumanın hiç mi suçu yok?”
diyen Uluocak, “Peki bunları denetlemeyenin
hiç mi suçu yok? TSE kalitesi ile piyasaya sü-
rülen, sonrasında niteliksiz olduğu gerekçe-
siyle kullanıldığı iddia edilen ürünü üretip
satanın hiç mi suçu yok? Suç sadece inşaatı
yapanın mı? Yakın tarihte İzmir depremini
yaşayan bir vatandaş diyor ki ‘buralar önce-
sinde mandalina bahçesiydi imara açıldı, biz
de aldık.’ Bu alan mandalina bahçesi ise
demek ki yumuşak zemin. Her yere bina ya-
pılır ama önce zemini iyileştirilmesi yapılır.
Peki zemin iyileştirmesi yapılmış mı? İmara
açan, belediye meclisinde onaylayarak, plan-
lara işleyen imzacı tüm yöneticiler suçsuz da
tek suçlu müteahhit firma mı? Müteahhit
alanın ne olduğunu bilmez. Bunu bilen ve bil-
dirmesi gereken o bölgenin insanı ve  yöneti-
cileridir. Kaldı ki tüm kurumların bir hafızası
olmalıdır. Şu anda hiçbir belediye meslek
odaları ile çalışmıyor. Mimar ve Mühendisler
Odası, devre dışı bırakılıp sistemin dışına
itildi. Birçok binaya risk raporu verildi ancak
gerek anlaşmazlıklardan gerekse itirazlardan

dolayı pek çoğu yıkılmadı. Yıkılsa dahi uzla-
şamamadan dolayı yapılamadı. Peki burada
riskli raporunu veren mi suçlu anlaşamayıp
uzlaşamayan mı, yoksa binadan çıkmayan
mı? Dolayısı ile sistemin kendisi baştan sona
suçlu ve asıl düzeltilmesi gereken de sistem-
dir. Çoklu mülkiyet alanlarında tek bir vatan-
daşın başvurusu ile karot örneği alınabiliyor
ancak 3’te 2 çoğunluk sağlanmadan bina ya-
pılamıyor. O halde çoklu mülkiyetlerde karot
aldırmak içinde 3’de 2 çoğunluk şartı aran-
malı” açıklamasını yaptı. 

Böyle yenilenme olmaz

Her yere otopark, yeşil alan, eğitim ve kamu
alanı olmayan binalar yapıldığını belirten
Uluocak, “İstanbul'u böyle yenileyemeyiz.
‘Ada Bazlı’ projeler yaparak, İstanbul’u kü-
çültmemiz lazım. Çin'den sonra dünyada en
çok sosyal konut üreten ülkeyiz. Ancak bina
yapmakla güvenli konut sorununu çözeme-
yiz. İstanbul’a gelecek olursak Türkiye’nin
5’te 1 nüfusu burada. Biz Anadolu’yu İstan-
bul’a taşıdık büyütmeye de devam ediyoruz.
Avrupa büyük markalı binalarını koruyup,
şehrin etrafına gerekli alt yapı ve zemin etüdü
çalışmaları yaptıktan sonra şehirleştiriyor, biz
ise markalı binalarımızın da olduğu alanları
imara açıyor, kültürel varlıklarımızı da yok
ediyoruz. Zeytinburnu’ndaki 111 dönüm
arazi üzerinde geçmişte tarihi tank fabrikası
olan arazi buna örnektir. Zeytinburnunun sa-
hilinden başlayarak Bakırköy sahiline kadar
devam eden ve TOKİ iştiraki Emlak Konut
GYO tarafından gerek satışa çıkarılan gerekse
hasılat paylaşımı ile kamunun elinden alınan
alanlarımız var. Bölge halkının denizle bağ-
lantısını kesen bu yapılar olmamalıydı. Kanal
İstanbul ve çevresine yapılması planlanan şe-
hirleşme ile 25-30 sene sonra İstanbul'un
suyu da bize yetmeyecek. Kentsel dönüşüm
her boyutu ile yenilenmedir” dedi. 

Sistemsel hatalar var

Devlet, vatandaş ve müteahhit firma ara-
sında koordinatör olması gerektiğini dile ge-
tiren Süleyman Uluocak, “Hükümetin ve
yerel yönetimlerin artık işin ciddiyetini kav-
raması gerekiyor. En önemlisi de acilen
“Deprem ve Kentsel Dönüşüm Bakanlığı”
kurulmalı. Vatandaş hangi tarihte müteah-
hit firma ile anlaşıyorsa, nasıl ki kooperatif-
lerden geçmişte KDV almıyorsa, sabit
fiyatlarla başlanan dönüşümde de ortaya
çıkacak olası maliyet artışlarından etkilen-
memeli. Vatandaş evini yenilemeye hazır ve
cebinden çıkacak parayı devlete ödemeli.
Müteahhit de alması gereken parayı vatan-
daştan değil devletten almalı” uyarısını
yaptı. Yaşanan depremlerin ardından, ilk
günlerde TV'lerde alanında uzman mimar,
mühendis ve deprem bilimcileri gördükle-
rini, devamında herkesin deprem uzmanı
olduğunu, spordan magazine, siyasetten
ekonomiye ve hatta depreme kadar aynı
yüzlerin uzman gibi demeçler vererek ek-
ranlardan konuştuğunu söyleyen Mimar
Süleyman Uluocak, “Ülkemizde sistemsel
hatalar var. Kentsel Dönüşüm Kanunu ola-
rak bilinen 6306 sayılı yasa kapsamında yı-
kılıp yapılan binaların 99 depreminin
ardından yüzde 10’u geçmemiş ve bu sis-
tem devam ederse 100 sene daha yapama-
yız” diyerek konuşmasını tamamladı. 

ÇEVRE ve HUKUKİ HAKLARIMIZ

Utku KIZILTAN

utkukiziltan@gmail.com 

İstanbul Ticaret Odası 29 Nolu Mimarlık ve Mühendislik
Meslek Komitesi, “Deprem ve İstanbul’un yeniden 

planlanması” konulu sektör toplantısında bir araya geldi.
Komite Başkanı Mimar Süleyman Uluocak, yaşanan her deprem
felaketinin ardından bir suçlu ilan edildiğini ancak suçun tek bir
kişi veya kurumdan değil sistemden kaynaklandığını belirterek,

“Daha ruhsat almadan mantar gibi yükselen binalara
gözyumanın hiç mi suçu yok?” diye sordu

MANTAR GIBI 
BINA CIKIYOR!

Her zaman doğru şeyler söylendiğini ancak yanlış
şeyler yapıldığını söyleyerek konuşmasına başla-
yan 9 Nolu Mimarlık ve Mühendislik Meslek Komi-
tesi Meclis Üyesi Metin Ağırman da toplumsal bir
yıkım olduğunu ve bununla birlikte yapılmayanların
üzerine gidilmeyen bir anlayışın ülkemize hakim
olduğunu belirtti. İstanbulun tarihine ve kültürüne
sahip çıkan, bu kente aidiyet hissi ile bağlı insan
sayısının çok az olduğunu vurgulayan Ağırman,
sivil toplum kuruluşlarında yöresel derneklerin
çokluğuna dikkat çekerek, özellikle son zamanlarda
‘Yöresel Günler’ adı altında yapılan etkinlikleri
eleştirdi. 'Neden İstanbullular Günü yok’ diye soran
Ağırman, İstanbul’da sayısı çok fazla olan hem-
şehri derneklerinin yaşadıkları kente olan sorumlu-
luklarını bir tarafa bırakıp, siyasi arenada
hemşehrilerini belediye başkanı, milletvekili,
bakan vs yapmak için uğraştığını ifade ederek, ön-
celikle İstanbulluluk aidiyetinin kazanılması gerek-
tiğini, İstanbul’u da İstanbullunun yönetmesi
gerektiğini söyledi.  Olası bir İstanbul depreminde
milyar dolarlarla ifade edilen bir ekonomik kaybın
olacağını, öngörülen can kaybını dillendirmek dahi
istemediğini belirten Metin Ağırman, herkesin ön-
celikle yaşadığı kente sahip çıkması gerektiğini,
seçtiği yöneticilere de güvenli ve sağlıklı yaşam
hakkı ve seçim öncesi verdikleri vaatlerin hesabını
sorması gerektiğini söyleyerek, “Çocuklarımıza ya-
şanabilir bir İstanbul teslim etmemiz lazım” dedi. 

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

Komite Meclis Üyesi ve aynı zamanda Mimar-
lar Odası Trakya Bölge Temsilciliği Başkanı
olan Mimar Mustafa Fazlıoğlu ise ülke nüfusu-
nun yüzde 65'inin birinci ve ikinci derecede
deprem bölgesinde olduğunu, İstanbul'a 120
kilometre uzaklıkta olmasına rağmen Gölcük
depreminde İstanbul’da 3 bine yakın binanın
yıkıldığını, bine yakın
insanın da hayatını kay-
bettiğini hatırlatarak,
“Aradan geçen 24 yıla
rağmen merkezi yöne-
timlerle birlikte yerel
yönetimlerin uygula-
maya koyduğu yasal
mevzuat ve düzenle-
melerle birlikte, ken-
tleşme ve yapılaştırma
politikalarının rant

odaklı düzenleme olduğunu görüyoruz. Bu sü-
reçte bütüncül planlama anlayışı terk edilmiş,
kentlerdeki kamu alanları yapılaşmaya açıl-
mış ve kentlerimiz depreme dirençsiz hale
gelmiştir. Yaşanan son depremde de bunun
sonuçlarını gördük” dedi. 540 bin hektar
alana kurulu İstanbul’da 1 milyon 200 binanın

yüzde 70’inin 99 depremi öncesi yapılan bina-
lar olduğunu, bunun yüzde 50’sinin de kaçak
olduğunu, yüzde 40’ının deprem ömrünü ta-
mamladığını, yüzde 20’sinin deprem riski ne-
deniyle acilen yıkılması gerektiğini belirten
Fazlıoğlu, “470 civarında olan deprem top-
lanma alanlarımız, askeri alanlarımız imara

açılarak yandaşlara peş-
keş çekildi. Mimarlar
odası olarak hepsine dava
açtık. Kazandıklarımız
oldu, halen devam eden
davalarımız da var. Ko-
caeli depreminde istanbul
10 milyondu şimdi iki üç
katı. İmar barışı sisteme
sokularak kaçak yapılar
dokunulmaz hale geldi”
açıklamasını yaptı. 
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Toplantının devamında, depremin birçok meslek
grubunu ilgilendiren bir konu olduğu belirtilerek,
dünyayı da tehdit eden iklim krizini de göz önünde
bulundurarak deprem sonrası temiz su ihtiyacı ile
birlikte, atık suyun güvenli bir şekilde uzaklaştırıl-
ması ile ilgili konuşan Komite Meclis Üyesi Kimya
Mühendisi Melek Yıldız, “İstanbul’un nüfusunun art-
maması ve su kaynaklarına göre yapılanmasının da
gerektiğini belirtti. Komite Meclis Üyesi Faruk Gün-
türk de katılımcılara ve kamuoyuna seslenerek, yap-
tıkları çalışmalara destek verilmesini, eylem ve
söylemlerinin takip edilmesini, katılım sürecine
dahil olması çağrısında bulundu. Bir çağrıda üniver-
sitelerden yeni mezun olan mimar ve mühendislere
yapan Güntürk, “Gelin bizimle çalışın” dedi. Komite
Meclis İnşaat Yüksek Mühendisi Kemal Çetiner de
her deprem sonrası olduğu gibi Kahramanmaraş
depremi sonrası bina performans analizi istekle-
rinde patlama yaşandığını ancak 4 ay sonra bugün
unutulduğunu söyledi. “Deprem doğal bir olaylardır
ve afete dönüşüp dönüşmemesi bizim elimizdedir”
ifadeleriyle, yaşadığımız kentleri yeniden planlama-
nın siyaset üstü bir olay olduğunun altını çizen Çeti-
ner, bunun için bütçeye ihtiyaç olduğunu ve bu
bütçenin de var olduğuna inandığını söyleyerek, Afet
Bakanlığı kurulması gerektiğini, İstanbul için özel
yasalar uygulanabileceğini, dönüşüm yaparkende
şehircilik ilkelerine bağlı kalınması gerektiğini, güç-
lendirme ile yenilenebilecek alanların da belirlen-
mesi gerektiğine dikkat çekti. 
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RANT ODAKLI DÜZENLEME!
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30 dönüm araziye 5 bin 100 fidan
Silivri Belediyesi ve Nakipoğlu ailesi iş birliğiyle 30 dönüm araziye 5 bin 100 adet yağlık zeytin fidanı dikildi. Yapılan bu çalışma ile yağlık
zeytin bahçesinden 3. yıl itibarıyla ürün alınmaya başlanması ve 5. yılın sonunda yıllık 7 bin litre zeytin yağı elde edilmesi hedefleniyor

Dünyayı kim 
yönetiyor?

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB)
Kültür Varlıkları Daire Başkanlığı’na
bağlı İBB Miras ekipleri, kentin kül-

tür-sanat yaşamına değer katacak yeni
bir restorasyonun ilk etabını tamamladı.
Yaklaşık 200 yıllık tarihi yapı Feshane,
İBB Miras ekiplerinin titiz çalışmaları so-
nucunda, “Artİstanbul Feshane” adıyla
yeniden İstanbulların ve dünya mirasının
hizmetine girdi. Artİstanbul Feshane;
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Adana
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan Ka-
ralar, Mersin Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Vahap Seçer ve önceki İBB
başkanlarından Ali Müfit Gürtuna ile ka-
labalık bir davetli topluluğunun katılı-
mıyla sanatseverlere kapılarını açtı.
Açılışta sırasıyla, en genç sergi sanatçısı
sıfatıyla Maria Rose, sanat eleştirmeni,
yazar ve çağdaş sanat küratörü Beral
Madra, İBB Genel Sekreter Yardımcısı
Mahir Polat ve İmamoğlu birer konuşma
yaptı. 

İstanbul özel bir şehir

Artİstanbul Feshane’nin yeniden dönü-
şümünde emeği geçen her kişi, kurum ve
kuruluşa teşekkürlerini ileten İmamoğlu,
“İstanbul, çok farklı ve özel bir şehir. İs-
tanbul'u yönetebilmek, kesinlikle onun
kutsal bir emanet olmak pozisyonuna
oturtmakla başlıyor. Bu şehrin kadim ta-
rihinin sorumluluğunu hep birlikte üzeri-
mizde hisseden bir ekibiz. Ve hiçbir
anında bu duyguyu asla ruhumuzdan
uzaklaştırmıyoruz. Özel ve asil duygular
bunlar ve bizi doğru yola doğru her
zaman itiyor. İstanbul sevdaları, farklı
duygularla ifade edilebiliyor güncel ya-
şamda. Ama bizim duygularımız da
onlar yok. Yani bazı duygular çok fazla
bizi meşgul etmiyor; imar rantı, kupon

arazi vesaire gibi duyguları ruhumuzda
pek taşımıyoruz. Biz, miras kavramını
önemsiyoruz. Arkadaşlarım ‘İBB Miras’
diye karşıma bir marka getirdiklerinde,
ben çok etkilenmiştim. Bugün hak ettiği
yere bu markanın erişmesi de önemli.
Tabii miras önemli ama korunursa ve mi-
rasa sahip çıkarsanız önemli. Şayet mi-
rasyedi gibi davranırsanız Allah korusun.
Tabii bu tavır ve tarz, şehre bazen çok şey
kaybettirebiliyor. Onların bu bakış açıları-
nın tam tersine, biz şehrin gerçekten unu-
tulmuş alanlarını ya da bir kısım sekteye
uğramış, kaybedilmiş belki başka duygu-
larla beklemeye alınmış noktalarını çok
özenli çalışmalarla geleceğe hazırladık ve

hazırlamaya devam ediyoruz” şeklinde
konuştu.  

İnanılmaz bir ruh kazanıyor

“İstanbul'a bakınca eşsiz bir dünya mira-
sını, paha biçilmez bir ecdat yadigarını
görüyoruz” diyen İmamoğlu, “Bu mira-
sın, bu yadigarı 16 milyon İstanbulluya,
her yönüyle, en doğru biçimde ve en
doğru ihtiyaçları karşılayan şekliyle kavuş-
turmanın yolculuğunu bu şehirde var edi-
yoruz. Tarihsel ve kültürel sürekliliğin var
olması adına da bakıyoruz ki aslında İs-
tanbul size her türlü fırsatı verebiliyor. Ta-
rihi Fener Evleri, tarihi Kara Surları,
Yerebatan Sarnıcı, Botter Apartmanı,

Metro Han, Saint Pierre Hanı, Gülhane
Sarnıcı, Kütüphane Troleybüs, Cendere
Sanat Müzesi, Müze Gazhane, Haydar-
hane Camii, Seyyid Velayet Türbesi, Ana-
dolu Hisarı, çok yakında Rumeli Hisarı,
Taş Mektep ve diğerleri. Gerçekten her
anında bir kaybolmuş bir yerin, hayata
döndüğünde insanları nasıl ısıttığını da
görüyorum. Bunlar; restore ederek, ihmal
edilmiş metruk hallerine son vererek İs-
tanbullularla buluştuğunda inanılmaz bir
ruh kazanıyor. Yani şurada bir iyileştirici
ruhun varlığını herkes hissedebiliyor diye
düşünüyorum. Bu güzel listeye bugün
Feshane’yi eklemenin de gururunu yaşı-
yorum” ifadelerini kullandı. 

HABER MERKEZİ

BIZDE IMAR 
RANTI YOK! B u eskiden cevaplaması kolay bir soruydu. 45

yaşın üzerindeyseniz, iki süper gücün hakim
olduğu bir dünyada büyümüşsünüz demektir.

ABD ve müttefikleri, Berlin Duvarı'nın bir tarafında
kuralları koyarken, diğer tarafında Sovyetler Birliği
kararları verdi. Neredeyse her ülke siyasi, ekonomik
ve güvenlik sistemlerini bir tarafla veya diğer tarafla
aynı hizaya getirmek zorunda kaldı. Bu iki kutuplu
bir dünyaydı.

* * * *
Ardından, 1991'de Sovyetler Birliği çöktü ve ABD

dünyanın tek süper gücü oldu.  ABD, hem uluslar-
arası örgütlerdeki baskın rolü hem de güç kullanarak
sonuçları dikte etti. Bu tek kutuplu bir dünyaydı.
Ama yaklaşık 15 yıl önce dünya yeniden değişti,
daha da karmaşık hale geldi.  Giderek güçlenen diğer
ülkeler, hoşlanmadıkları kuralları giderek daha fazla
göz ardı edebiliyor, ara sıra kendileri de bazı kurallar
koyuyorlar.

* * * *
Her gün medya manşetlerinde gördüğümüz tüm

jeopolitik krizler için ne diyebiliriz ? Örneğin Ukray-
na'daki savaş, Tayvan konusundaki gerginlik, İran ve
Kuzey Kore ile nükleer gerilimler. Bunlar doğrudan
veya dolaylı olarak değişen küresel yapıdan/mimari-
den kaynaklanıyor. Çünkü küresel yapı artık güç den-
gesiyle aynı hizada değil. Bu da dünyadaki jeopolitik
dengeyi etkiliyor.

* * * *
İyi ya da kötü, bu jeopolitik durum sonsuza kadar

sürmez. Sonuçta, doğa bir (güç) boşluğundan nefret
eder. Ve yaklaşan küresel düzen, alıştığımızdan çok
çok farklı bir şey. Öyleyse şimdi neredeyiz ? Artık ne
tek kutuplu, ne de iki kutuplu bir dünyada yaşıyoruz.
Neden? Çünkü artık kuralları dikte ettiren süper güç-
ler yok. Bunun yerine, bugün yaşadığımız ayrı ama
birbirine bağlı çoklu dünya düzeni mi var acaba ?

* * * *
Peki bu arada fark ettiniz mi acaba ? Bir süredir

‘Yapay Zeka’yı konuşuyoruz. Dünya medyası yapay
zeka haberleriyle dolup taşıyor. Makalelerin, kitapla-
rın haddi hesabı yok. Dünya üniversitelerinde hara-
retli tartışmalar yapılıyor. Hızla ortaya çıkan üçüncü
bir düzen var sanırım: ‘Yapay Zeka‘ veya ‚‘Dijital
Düzen‘ diyebileceğiz yeni bir düzen. Geçmişte ve gü-
nümüzdeki diğer tüm jeopolitik düzenlerin aksine,
kuralları koyan baskın aktörler ülkeler/hükümetler
değil, teknoloji şirketleri.

* * * *
Teknoloji şirketleri kimliklerimizi tanımlıyor.

Günlük yaşamımızda görüyoruz. Dijital düzen, nasıl
yaşadığımız, neye inandığımız, ne istediğimiz ve
bunu elde etmek için ne yapmaya istekli olduğumuz
konusunda kritik bir belirleyici haline geliyor. Bu,
teknoloji şirketlerinin şaşırtıcı miktarda güç sahibi
olduğu anlaşılıyor. Bu da bizi en büyük soruya götü-
rüyor: Teknoloji şirketleri güçlerini gelecekte nasıl
kullanacak? 

* * * *
Geçtimiz günlerde Ian Bremmer’in bu konudaki

TED Konuşması’nı dinledim. ABD’de Stanford Üni-
versitesi mezunu küresel siyasi risklere odaklanan
Amerikalı bir siyasalbilimci, yazar. Şöyle diyordu ;
‘Üç olası senaryo görüyorum Teknoloji şirketleri
kendi hükümetleriyle aynı çizgiye girerse, o zaman
ABD ile Çin arasında bir teknoloji soğuk savaşına gi-
reriz. Dijital dünya ikiye bölünecek, diğer ülkeler
taraf seçmek zorunda kalacak ve küreselleşme son
birkaç on yılda görülmemiş bir derecede 
parçalanacak.‘

* * * *
Teknoloji şirketlerinin, hükümetlerle işbirliği yap-

mayı reddetmesi halinde ‘küreselleşmiş bir dijital
düzen‘ olacağını işaret ediyor. Ona göre, teknoloji şir-
ketleri büyük ölçüde birbirleriyle kar için ve hükü-
metlerle jeopolitik güç için rekabet edecekler, tıpkı
büyük devletlerin şu anda her alanda nüfuz için 
yarıştığı gibi.

* * * *
ABDli siyasalbilimciye bakılırsa, üçüncü senar-

yoya göre hükümetlerin gücü teknoloji şirketlerinin
gücüne göre azalırsa, o zaman  ‘Dijital Düzen‘in ken-
disi baskın ‘Küresel Düzen‘ haline gelecek . Bu ger-
çekleşirse, 21. Yüzyıl jeopolitiğinde merkezi
oyuncular olarak teknoloji şirketlerinin hakim olduğu
teknopolar bir dünyaya sahip olacağız.

* * * *
Türkiye içe dönük yaşayan bir toplum. İçerdeki

isimler, olaylar üzerinden konuşmak/polemik yarat-
mak kolay da ondan. Bu alışkanlık yıllardır değişmi-
yor, ama dünya hızla değişiyor. Örneğin, dünyayı kim
yönetiyor/yönetecek sorusu pek merak edilmiyor.
Halbuki bu gibi sorulara kafa yorulsa Türkiye’de
içerde etki yaratan bir çok olayın analizi daha da ko-
laylaşacak. Ama yapacak bir şey yok. Israr edene
anlatmak kolay değil.

İBB Miras, 200 yıllık tarihi yapı
Feshane’yi, yenilenmiş haliyle 
İstanbul’un kültür-sanat hayatına
kazandırdı. Açılışta konuşan Ekrem
İmamoğlu, “İstanbul sevdaları,
farklı duygularla ifade edilebiliyor
güncel yaşamda. Ama biz; imar
rantı, kupon arazi vesaire gibi 
duyguları ruhumuzda pek taşımı-
yoruz. Biz, miras kavramını 
önemsiyoruz. Miras önemli” dedi

Halit Çelİkbudak
damgaweb@gmail.com

hcelikbudak@gmail.com

Silivri’nin dört bir ya-
nına yayılan üretim sefer-
berliğini her geçen gün

artıran Silivri Belediyesi, hayırsever
Nakipoğlu ailesi iş birliğiyle Siliv-
ri’deki tarımsal ürün çeşitliliğini ar-
tırmaya yönelik önemli bir projeyi
hayata geçirdi. Silivri Belediyesi ve
Nakipoğlu ailesi tarafından Gülten
ve Nefus Nakipoğlu anısına 30
dönüm araziye 5 bin 100 adet yağ-
lık zeytin fidanı dikildi. Arbeküne ve
arbosona çeşidi fidanlar düzenle-
nen Bodur Yağlık Zeytin Bahçesi
Fidan Dikim Töreni ile toprakla bu-
luşturuldu. Yapılan çalışma ile yağ-
lık zeytin bahçesinden 3. yıl
itibarıyla ürün alınmaya başlanması
ve 5. yılın sonunda yıllık 7 bin litre
zeytin yağı elde edilmesi hedefleni-
yor. Proje sayesinde Silivri’nin ta-
rımsal ürün çeşitliliği artırılarak
geleneksel ürünler olan; arpa, buğ-
day, ayçiçeği ve kanolanın yanına
alternatif bir ürün kazandırılmış
oluyor.

Çok mutluyuz

Törenin açılış konuşmasını yapan
Feyzan Nakipoğlu, “Nakipoğlu ai-
lesi olarak geleceğe nefes olmaya ve
yaşamın devamlılığı için tarıma des-
tek vermeye devam ediyoruz. Silivri
Belediyesi öncülüğünde 5 bin 100
adet İspanyol cinsi yağlık arbeküne
ve arbosona zeytin fidanını toprakla
buluşturduk. Bu fidanlar Silivri böl-

gesi için önemli bir tarımsal değer
oluşturacaktır. Ayrıca Özel
TÜRAM Meslek Lisesi öğrencileri,
bu zeytin bahçesinde bitki gelişi-
minden gübrelemeye kadar tüm uy-
gulamaları yaparak ve yaşayarak
zeytin yetiştiriciliğini öğrenecekler-
dir. Amacımız ülkede ekili tarım
arazilerini artırmak, toplumda ağaç
ile orman sevgisini geliştirmek, do-
ğaya duyarlı nesiller yetiştirebilmek-
tir. Toprağa gönül vermiş bir ailenin
ferdi olarak 15 yıldır zeytin ve ceviz
yetiştiriciliğiyle uğraşmaktayız.
Böyle değerli bir projede bulunmak-
tan dolayı çok mutluyuz. Bu pro-
jeye vesile olan, maddi manevi
desteğini esirgemeyen sevgili
babam Ökkeş Nakipoğlu’na, aile
büyüklerimize ve Belediye Başkanı-
mız Volkan Yılmaz’a teşekkür edi-
yorum. Silivri’mize hayırlı, uğurlu
olsun” dedi.

Ağaç dikmek sadakadır

Törenin son konuşmasını yapan Si-
livri Belediye Başkanı Volkan Yıl-
maz, “Bizim tarım politikalarımızda
hep doğa var, hep yeşil var, hep gıda
güvenliği var, hep insan var, hep
sürdürülebilir tarım politikası var.
Nakipoğlu ailesi iş birliğiyle bugün
yaklaşık 30 dönüm arazimizde 5
bin 100 zeytin fidanını toprakla bu-
luşturuyoruz. Bu projenin hayırlı
uğurlu olmasını dilerken, isimleri
burada yaşayacak olan Gülten ve

Nefus Nakipoğlu’na da Cenab-ı Al-
lah’tan rahmet diliyorum. Ruhları
şad, mekanları cennet olsun. Sevgili
Peygamberimiz bir hadisinde şöyle
buyuruyor, ‘Ağaç dikmek sadakadır.
Diktiğiniz ağaçtan yaşayan canlılar
faydalandığında size oradan bir sa-
daka bahşedilir.’ Yine bir hadisinde
‘Kıyamet koparken bile elinizde bir
fidan varsa onu toprakla buluştu-
run, toprağa ekin’ der sevgili Pey-
gamberimiz. Biz de bu düşünceden
hareketle gelecek nesillere daha ya-
şanılabilir bir Silivri bırakmak ama-
cıyla doğaya, yeşile, ağaca yatırım
yapmaya devam ediyoruz. Projele-
rimize toplumun tüm kesimlerini,
özellikle de çocuklarımızı dahil et-
meyi hedefliyoruz. Gelecek nesiller
bu bilinçle yetişirse insanlar başta
olmak üzere bu yerkürede yaşayan
tüm canlılar hayat bulmaya, nesille-
rini sürdürmeye devam edecekler-
dir. Biz bu proje sayesinde
bölgemizin tarımsal ürün çeşitlili-
ğini artırarak geleneksel ürünlerimiz
olan arpa, buğday, ayçiçeği ve ka-
nolanın yanına alternatif bir ürün
olarak zeytinciliğin yapılıp yapılma-
yacağını test edeceğiz. Bu çalışma-
nın bir AR-GE çalışması olduğunu
söyleyebiliriz. Biz araştırmaya, ge-
liştirmeye, çalışmaya; tarım için,
hayvancılık için, doğa için, yeşil için
atılacak bütün adımları atmaya
devam edeceğiz” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

İki gün süren
Maltepe Kent
Çalıştay’ına katı-

lan sivil toplum örgütleri,
meslek odaları, muhtarlar,
öğretim üyeleri, siyasi par-
tiler ve belediye temsilcileri
ortak bir “Kent Labara-
tuarı” oluşturarak kollektif
bir akılla Maltepe’ye yeni
bir vizyon ve yönetim pers-
pektifi sundular. Alanında
birçok önemli ismin katıl-
dığı çalıştayın sonuç bildir-
gesinde, “şeffaf, katılımcı,
eşitlikçi, erişilebilir, yaşana-
bilir, yenilenebilir, kalkınma
ve tercih edilme odaklı
çağdaş, gelişen ve hayal
edilebilecek bir kent” vur-
gusu ön plana çıkarken, iki
günlük çalıştaya “Hayalim
Maltepe’de Yaşamak” ba-
kışı damga vurdu.
Çalıştayın ikinci gününde
“Katılımcılık, Eşitlik, Erişile-
bilirlik, Yaşanabilirlik, Yeni-
lenebilirlik, Kalkınma ve
Tercih Edilebilirlik” başlık-
ları altında yedi Çalışma
Grubu oluşturuldu. Öğleden
önce bir araya gelen ça-
lışma grupları tek tek kendi
alanlarında hem Malte-

pe’nin 2019-2024 Stratejik
Planı’nda yer alan “misyon
ve vizyonu” değerlendirdi-
ler, hem de Cumhuriyet’in
ikinci yüzyılının ihtiyaçla-
rına uygun yeni önerileri ve
yaklaşımları masaya yatır-
dılar. Daha sonra Çalışma
Grupları ortaya çıkardıkları
sonuçları bütün katılımcı-
larla paylaştılar. Çalışma
Grubu raporlarında “ma-
hallelerden başlayarak,
şeffaf, geri bildirimli, kap-
sayıcı, iş birliğini hedefle-
yen ve tüm sürece yayılan
daha katılımcı, daha eşit,
erişilebilir, yaşanabilir ve
özgürlükçü bir Maltepe”
vurgusu öne çıkarken, “kül-
türel ve sosyal alanla, eği-
timde öncü, değişim odaklı,
güvenli, örnek bir yeni yüz-
yıl kenti yaratmak ve her-
kese “Hayalim Maltepeli
olmak” dedirtmek vurgusu
öne çıktı. HABER MERKEZİ

Maltepe için
fikrini söyle
“Yeni Yüzyılda Yeni Bir Vizyon İçin Gel
Fikrini Söyle” sloganıyla yapılan Maltepe
Kent Çalıştayı’nın son gününde bir araya
gelen çalışma gruplarında “Hayalim Mal-
tepeli Olmak” vurgusu öne çıktı. Belediye
Başkanı Ali Kılıç “Önümüzdeki aylarda bu
çalışmayı mahallelere de taşıyarak, hem
katılımcılığı arttıracağız” dedi

Kura çekimi gerçekleştirildi
Türkiye’nin en fazla kreşine sahip ilçe be-
lediyesi olan Kartal Belediyesi, 2023-2024
eğitim-öğretim dönemi süresince bünyesin-

deki 13 kreşte eğitim görecek öğrencilerin belirlenmesi
için, noter huzurunda kura çe-
kimi yapıldı. Kartal Belediyesi
Kreş Müdürlüğü tarafından
noter huzurunda yapılan kura
çekimi Kartal Belediyesi Meclis
Salonu’nda gerçekleştirildi. 
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C umhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan'ı taşıyan "TC-ANK" isimli
uçağının ilk seferini 21 Haziran

2018'de yaptığı ve resmi olarak 29 Ekim
2018'de açılan İstanbul Havalimanı'nı,
bugüne kadar 1 milyon 447 bin 716 uçak
kullandı. AA muhabirinin derlediği bil-
giye göre, yapımına 2015'te başlanan İs-
tanbul Havalimanı'na ilk uçak seferi, 3
bin 750 metre uzunluğunda ve 60 metre
genişliğindeki birinci piste Cumhurbaş-
kanlığı "TC-ANK" uçağının 21 Haziran
2018'de yaptığı inişle gerçekleşti. Havali-
manı, daha sonra 29 Ekim 2018'de resmi
olarak açılarak hizmet vermeye başladı.
Aradan geçen sürede 1 milyon 447 bin
716 uçağın kullandığı İstanbul Havali-
manı, yaklaşık 210 milyon yolcuya hiz-
met verdi. Tarifeli seferlerin başladığı 29
Ekim 2018'den sonra gerçekleşen istatis-

tiklere göre, 2018'de 95 bin 205 yolcu-
nun kullandığı İstanbul Havalimanı'na
775 uçak iniş ve kalkış yaptı. Yolcu ve
uçak sayısını hızla artıran İstanbul Ha-
valimanı, Atatürk Havalimanı'nın da ilk

çeyreğinde hizmet vermeye devam ettiği
2019'da 51 milyon 864 bin 499 yolcuyu
ağırladı. Bu dönemde 327 bin 118 uça-
ğın kullandığı İstanbul Havalimanı,
Kovid-19 salgınının etkilerini gösterdiği

yıllarda dünyadaki tüm havalimanları
gibi olumsuz etkilendi. İstanbul Havali-
manı'nı 2020'de 23 milyon 330 bin 411
yolcu kullanırken bu dönemde 185 bin
642 uçağa hizmet verildi. Havalimanı
2021'de 36 milyon 988 bin 67 yolcu ve
280 bin 108 uçak tarafından kullanıldı.

Yolcu sayıları arttı

Salgının etkisini yitirmesi ve küresel
uçuşların kademeli olarak başlamasıyla
İstanbul Havalimanı da hızla yolcu 
sayılarını artırmaya başladı. Geçen 
yıl 64 milyon 289 bin 107 yolcunun 
kullandığı İstanbul Havalimanı'na 
425 bin 890 uçak iniş ve kalkış yaptı. 
Bu yıla da hızlı başlayan havalimanı,
ocak-haziran döneminde 33 milyon 
265 bin yolcu ve 228 bin 215 uçağa 
hizmet verdi. AA

En düşük memur maaşı 22 bin TL
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, en düşük memur maaşının 
22 bin TL olacağını, düzenlemenin temmuz ayında TBMM'den geçeceğini açıkladı

çalışma ve Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Vedat Işıkhan, teklifte en
düşük memur maaşının 22 bin lira

olarak yer alacağını bildirdi. Çalışma ve Sos-
yal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, AK Parti

grup toplantısı öncesinde memur ve emekli
maaşlarına yapılacak zam konusunda gaze-
tecilerin sorularını yanıtladı. Işıkhan, memur
ve emekli zammı ile ilgili düzenlemenin tem-
muz ayında Meclis’ten geçeceğini bildirdi.

Erdoğan'ın belirttiği doğrultuda düzenleme
yapılarak en düşük memur maaşının 22 bin
lira olacağını kaydeden Işıkhan, “Hedefimiz
torba yasada tüm paydaşları memnun ede-
cek bir sonuca ulaşmak” dedi. AA

Avrupa Hava Seyrüsefer Emniyeti Teşki-
latı (Eurocontrol) raporlarında Avru-
pa'daki havalimanları arasında günlük
uçuş trafiğindeki yoğunluğuyla birincili-
ğini koruyan İstanbul Havalimanı,
2023'te Türkiye ve Avrupa'nın sivil hava-
cılık tarihindeki uçuş rekorlarını kırdı. İs-
tanbul Havalimanı Eurocontrol
raporlarına göre 11 Haziran'da gerçekle-
şen 1684 uçuşla Avrupa tarihindeki en

yüksek günlük uçuş yapılan havalimanı
rekoruna ulaştı. Sivil uçuşlara kapatılan
Atatürk Havalimanı ise en yüksek uçuş
ve yolcu sayısına, 18 Eylül 2016'da gün-
lük 1500 uçuşla 230 bin yolcuya ev sa-
hipliği yaparak ulaşmıştı. İstanbul
Havalimanı ise 23 Nisan Pazar günü
1548 uçuşla 244 bin 709 yolcuya hizmet
vererek Türkiye sivil havacılığındaki en
yüksek günlük yolcu rekoruna ulaştı.

Avrupa'nın uçuş rekorları kırıldı

kurBan pazarlarındaki
küçük ve büyükbaş hayvan
fiyatları nedeniyle vatan-

daşlara kurban kesmek hayal oldu.
Kurban pazarlarındaki kurbanlık fi-
yatlarını on yıl öncesi ile karşılaştıran
vatandaşlar, o zaman bir koyun al-
dığı para ile bugün bir kangal sucuk
bile alamadığını dile getirdi. 2013
Kurban Bayramı öncesinde kurban
pazarlarında küçükbaş hayvan fiyat-
ları büyüklük ve ağırlıklarına göre
300 ile 500 lira arasında değişirken,
2023 yılında 7 bin ile 16 bin lira ara-
sında satılıyor. On yıl önce bir kur-
banlık alınan 300-500 liraya
günümüzde zincir marketler ve alış-
veriş sitelerinden ancak bir kangal
veya markasına göre bir kilogram
sucuk alınabiliyor.

Fiyatlar cep yakıyor

On yıl önce 2 bin ile 10 bin lira ara-
sında satılan ortalama büyükbaş kur-

banlıkların fiyatı ise bu yıl 60 ile 110
bin lira arasında değişiyor. Büyükbaş
için hisse bedeli ise 10 bin liradan baş-
lıyor. On yıl öncesi canlı kurbanlık fi-
yatlarının kilosu 12-16 lira arasında
değişirken, bugün ise 320 lira civarında
seyrediyor.Üretici memnun değilDoğu
Anadolu illerinden kamyonlara yükle-
dikleri kurbanlıkları sahil ve batı kent-
lerine getiren üreticiler, “Enflasyon
ortada, girdi fiyatları çok arttı. 7 yıl
önce bir tır dolusu kurbanlığı 4 bin li-
raya getirirken, şimdi 40 bin liraya geli-
yor. Daha bir iki yıl önce 70 liraya
aldığımız bir torba yem 400-450 lira.
Bu rakamlar bizi kurtarmıyor, ama
satmak zorundayız. Fiyatlar en az on
bin liradan başlamalı, ama kurbanlık
almaya gelenler ‘Ben bir ay çalışıp bir
kuruş harcamadan ancak bir kurbanlık
alabilirim' diyor, o da haklı. Eğer getir-
diğimiz bu hayvanları satamazsak
zaten zarardayız, iflas ederiz” dedi.
HABER MERKEZİ

Sucuğa hasret kaldılar
On yıl önce kurbanlık küçükbaş hayvan fiyatları 300 ile 500 lira arasında değişirken, günümüzde o paralarla bir kan-
gal sucuk alınamıyor. Zincir marketlerde marka ve kalitesine göre sucuk fiyatları 490 ile 760 lira arasında değişiyor

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ı taşıyan "TC-ANK" isimli
uçağının ilk seferini 21 Haziran 2018'de yaptığı ve resmi
olarak 29 Ekim 2018'de açılan havalimanı, aradan geçen
sürede 209 milyon 796 bin 527 yolcuya hizmet verdi

5 YILDA 209
MILYON
YOLCU!

yılın ilk 5 ayında 80 milyon
dolarlık ihracata imza atan
çiçek sektörü, yaz döne-

minde yayla ürünlerindeki artışla yılı
yaklaşık 170 milyon dolar ihracatla
kapatmayı hedefliyor. Florasında 3
bin 500'den fazla endemik bitki türü
bulunan, özellikle kesme çiçek, iç ve
dış mekan bitkileri, çiçek soğanları,
fide, fidan, çelenk ve yosun grubunda
dünyanın dört bir yanına ihracat
yapan sektör, yurt içinden olduğu

kadar dış pazardan da ciddi talep gö-
rüyor. Süs Bitkileri ve Mamulleri İhra-
catçıları Birliği Başkanı İsmail Yılmaz,
AA muhabirine, yurt dışı satışta yılın
5 ayında geçen yıla göre yüzde 7'lik
artış gerçekleştirdiklerini söyledi. Is-
parta'da iki yıl önceki kar yağışının se-
ralara verdiği hasar nedeniyle geçen
yıl istenilen verimde çiçek alamadıkla-
rını belirten Yılmaz, bu yıl bu kentte
de üretimin arttığını, bunun ihracat
rakamlarına olumlu yansıyacağını

kaydetti. Geçen yılı 145 milyon dolar-
lık ihracatla kapattıklarını anımsatan
Yılmaz, "Ağustos gibi ihracatta yüzde
20'lik artış yakalayacağımıza inanıyo-
ruz. Geçen yıl dünyadaki ekonomik
kriz, Isparta'daki üretimin düşüklüğü
nedeniyle ihracat, beklenenin altında
kalmıştı. Şu anda iyi gidiyoruz. Son 5
ayda 80 milyon dolarlık ihracata ulaş-
tık. Yıl sonu itibarıyla 165-170 milyon
dolarlık seviyeye çıkacağımızı düşü-
nüyoruz." diye konuştu.

Çiçek sektörü büyüme gösterecek

Fındıkta hedef
Japonya!

Hise Global’den
stratejik iş birliği 

italya, Hollanda, Almanya, Fransa, Libya,
Kanada ve Çin başta olmak üzere yaklaşık
30 ülkeye fındık ve fındıklı ürün satışı ger-

çekleştiren FİSKOBİRLİK, yeni pazar arayışına da
devam ediyor.FİSKOBİRLİK, yeni girişimler saye-
sinde Japonya'ya bu ay içinde ilk kez 4,5 ton dış satım
yaparak 3 milyon lira gelir elde etti. Güney Kore başta
olmak üzere Uzak Doğu pazarına ağırlık vermeyi
planlayan Birlik, 2023 ihracat gelirinin 200 milyon lira
olması hedefiyle çalışmalarını sürdürüyor.

İhracatı önemli buluyorum

FİSKOBİRLİK Yönetim Kurulu Başkanı Lütfi Bay-
raktar, AA muhabirine, Japonya'ya ilk defa fındıktan
üretilmiş mamul ihracatı gerçekleştirmenin mutlulu-
ğunu yaşadıklarını söyledi. Birliğin uzun zamandan
bu yana yurt dışında yeni pazarlar için çalışma yürüt-
tüğünü vurgulayan Bayraktar, bunda da ciddi mesafe
aldıklarını ifade etti. Bayraktar, ihracat yapılan ülke-
lere son olarak Japonya'nın eklendiğinin altını çizerek,
"Son durağımız Japonya oldu. Bu ülkeye FİSKOBİR-
LİK'in yakın zamanda bir satışı oldu. Çoğunluğunu
da katma değerli fındık mamulleri oluşturuyor. Baş-
langıç olması açısından bu ihracatı önemli buluyo-
rum. Bundan sonra da Japonya'nın bulunduğu
coğrafyadaki bütün ülkeler hedefimiz olacak." dedi.

FİSKOBİRLİK çok hızlı büyüyor

İç ve dış piyasada yoğun taleple karşılaştıklarına dik-
kati çeken Bayraktar, şunları kaydetti: "Yaklaşık 30 ül-
keye ürünlerimizi satmaya çalışıyoruz.
FİSKOBİRLİK çok hızlı büyüyor. Bunun için yeni ya-
tırımlara ihtiyaç duyuyoruz. Her geçen gün yeni yatı-
rımlarla üretimimizi, buna bağlı olarak da ihracat
miktarımızı artıracağız. Ülke sayısı da buna bağlı ola-
rak artacaktır." AA

Belçika merkezli operasyonlarını Avru-
pa’da geniş bir coğrafyada sürdüren teknik
müşavirlik firması HİSE Global, tasarım ve

mimarlık şirketi Arte Charpentier ile stratejik iş birliği
anlaşması imzaladı. HİSE Global ve Arte Charpentier
arasındaki iş birliği üç ana başlıkta toplanıyor. Önce-
likle, Türkiye’de hayata geçirilecek şehircilik ve inşaat
projelerine odaklanılacak. Bunula birlikte Afrika’da
özellikle Türk ve yabancı müteahhitler tarafından ger-
çekleşecek projelere teknik destek sağlanacak. Orta
Asya ve Avrupa’da faaliyet gösteren müteahhitlere ve
kamu otoritelerine ise “araziden proje teslimine” bü-
tünsel hizmet sunularak yüksek kalitede, yaşanabilir
projelerin verimli bütçe ve zamanlamalar ile hayata ge-
çirilmesi sağlanacak.  

En büyük 10 teknik müşavir

Etki alanının tüm dünyayı kapsaması hedefiyle atılan iş
birliği adımı hakkında HİSE Global kurucu ortağı
Ebru Öz, İstanbul’da gerçekleşen imza töreninde, “50
yılı aşkın süredir bilgi, teknoloji, kalite, deneyim ve iş
ahlakını her zaman en önde tutan bir aile şirketi olarak,
uluslararası kabul gören bir dünya şirketi haline gel-
mekten büyük mutluluk duyuyoruz. Bu yolculukta Arte
Charpentier gibi, dünya çapında projelere imza atan
köklü bir mimarlık firması ile birlikte ilerleyeceğimiz
için gururlu ve heyecanlıyız” diye konuştu. DHA
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ChP'nin listelerin-
den Erzincan mil-
letvekili olarak

Meclis'e giren Mustafa Sarı-
gül'ün genel başkanı olduğu
TDP ile eski partisi CHP bir-
leşti. CHP Erzincan Milletvekili
Mustafa Sarıgül, "Bugün Tür-
kiye Değişim Partimiz olağan-
üstü kongresini yapmış, CHP
ile birleşmesinin yararlı olaca-
ğına karar vermiştir. Bugün iti-
bari ile aldığımız kararla TDP,
CHP ile bütünleşmiştir" açıkla-
masını yaptı. CHP'de seçim
sonrası başlayan değişim tartış-

maları sürerken Sarıgül, Kemal
Kılıçdaroğlu'na desteğini açık-
lamıştı. Kılıçdaroğlu'nun ya-
nında olmaya devam
edeceklerini söyleyen Sarıgül,
"CHP'yi derleyecek, toparlaya-
cak yerel seçime hazırlayacak
isim Kemal Kılıçdaroğludur"
ifadelerini kullanmıştı. Sarıgül,
CHP listesinden girdiği 14 Ma-
yıs'taki seçimlerde Erzincan
milletvekili seçilmişti. TDP, 17
Aralık 2020 tarihinde CHP'den
ayrılan Mustafa Sarıgül tara-
fından kurulmuştu. 
HABER MERKEZİ

Kurultay yapılmalı
'Değişim' tartışmalarının sürdüğü CHP'de, Grup Başkanı ve Manisa Millet-
vekili Özgür Özel, “Kurultay, mutlaka yerel seçimden önce yapılmalı” dedi

DEDIKODUYA
VAKTIMIZ YOK!
DEDIKODUYA
VAKTIMIZ YOK!
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VAKTIMIZ YOK!
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VAKTIMIZ YOK!
DEDIKODUYA
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DEDIKODUYA
VAKTIMIZ YOK!

C umhuriyet Halk Parti-
si'nden (CHP) kesin ihraç
istemiyle disipline sevk edi-

len Bolu Belediye Başkanı Tanju
Özcan, TV100 kanalında konuk ol-
duğu programda Ankara Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Mansur Yavaş
ile ilgili iddialarda bulundu. Özcan,
"Meral Hanım'ın orada yediği siyasi
kazık var. Meral Hanım maalesef
bana göre Mansur Bey'in oyununa
geldi" dedi. Özcan, "Değişim, deği-
şim, değişim. Meral Hanım'ın orada
yediği siyasi kazık var. Meral Hanım
maalesef bana göre Mansur Bey'in
oyununa geldi. Meral Hanım gibi
tecrübeli siyasi sizce birileriyle gö-
rüşmeden çıkar mı? Önce adaylık
teklifini kabul etti. Meral Akşener
çıktı masadan kalkıyorum dedi.
Kendim yürüyeceğim dedi. Olayın
özü bu. Sonra en geç saatte 'yanın-
dayız' tweet'ini atan Sayın Mansur
Yavaş'tı" ifadelerini kullandı.

Mesnetsiz ifadeler

Ankara Büyükşehir Belediyesi
(ABB) Basın Yayın ve Halkla İlişki-
ler Dairesi Koordinatörü Volkan
Memduh Gültekin, Özcan'ın, söz
konusu iddiasına sert bir dille yanıt
verdi. Gültekin, Özcan için "Bizim
bu tür mesnetsiz ifadelere ve dedi-
kodu siyasetine daha fazla ayıracak
vaktimiz yok. Hayal dünyasının esa-
retindeki kişileri muhatap alarak on-

lara daha fazla değer katma niyeti-
miz de yok. Siyaseten mikrop saçan
bu anlayışın ortadan kalkması dile-
ğiyle konuyu burada noktalıyoruz"
ifadesini kullandı. Gültekin, söz ko-
nusu iddiaya ilişkin sosyal medya he-
sabından yaptığı açıklamada, “Bolu
Belediye Başkanı Sayın Tanju Özcan,
dün akşam katıldığı bir yayında
‘Mansur Yavaş önce Meral Akşe-
ner’in adaylık teklifini kabul etti ve
Meral Hanım masadan kalktı. Sonra
Meral Hanım’a siyasi bir kazık attı ve
Kemal Kılıçdaroğlu’na destek mesajı
paylaştı’ ifadelerini kullandı. Gün-
demde kalma güdüsüne ve popüler
olma virüsünün esaretine kapılmış
kişilere ayıracak vaktimiz yok ancak
kamuoyunun yanlış bilgi sahibi ol-
maması adına zorunlu olarak bu
açıklamayı yapmak durumunda kal-
dık” ifadelerini kullandı. 

Tamamen safsata

Mansur Yavaş'ın 6’lı masada sorun
yaşandığı gün Büyükşehir Belediye
Başkanları ile Ankara’da bir araya
geldiğini hatırlatan Gültekin, “Her-
kes kendi kentinden geldiği için açık-
lama akşam saatlerine kaldı.
Fotoğraflarda da görüldüğü üzere
Sn. Ekrem İmamoğlu ile aynı saatte
paylaşım yapıldı, diğer Büyükşehir
Belediye Başkanlarımız da aynı
anda bu paylaşımları RT’ledi. Daha
sonra aynı saat dilimi içerisinde
diğer Büyükşehir Belediye Başkan-
larımız da Sayın Kemal Kılıçdaroğ-

lu’na destek mesajı açıkladı. Sayın
Meral Akşener hem Sayın Mansur
Yavaş’a hem de Sayın Ekrem İma-
moğlu’na çağrı yaptı. Bu iftiralar
gerçek olsaydı Sayın Meral Akşener
yalnızca Sayın Mansur Yavaş’a
çağrı yapardı. Bu durum bile iddia-
nın bir safsata olduğunu göstermek-
tedir” dedi. 

Hayal dünyasında

"Kaldı ki, kamuoyunun da bildiği
üzere sayın Meral Akşener, iki Bele-
diye Başkanı kendisini ikna etmeye
gittiğinde masaya dönme şartı ola-
rak sayın Mansur Yavaş ve sayın
Ekrem İmamoğlu’nun ‘etkili ve yet-
kili Cumhurbaşkanı Yardımcıları’
olmaları şartını koştu” diyen Gülte-
kin, “Eğer bu iftira gerçek olsaydı
sayın Meral Akşener kendisine
‘kazık atmış’ bir kişiye etkili ve yetkili
bir görev talep etmezdi. Ayrıca
Sayın Meral Akşener ve Başkanımız
Sayın Mansur Yavaş birlikte onlarca
miting yaptı. Bir ‘kazık atma’ du-
rumu söz konusu olsaydı doğal ola-
rak bu çalışmalar da yapılamazdı.
Bizim bu tür mesnetsiz ifadelere ve
dedikodu siyasetine daha fazla ayı-
racak vaktimiz yok. Hayal dünyası-
nın esaretindeki kişileri muhatap
alarak onlara daha fazla değer
katma niyetimiz de yok. Siyaseten
mikrop saçan bu anlayışın ortadan
kalkması dileğiyle konuyu burada
noktalıyoruz. Kamuoyuna saygıyla
duyurulur” ifadelerini kullandı. 

Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan'ın katıldığı bir
yayında, "Mansur Yavaş, Meral Hanım’a siyasi bir
kazık attı" iddiasında bulundu. Bu iddiaya yanıt
veren ABB Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Dairesi 
Koordinatörü Volkan Memduh Gültekin, "Bizim bu
tür mesnetsiz ifadelere ve dedikodu siyasetine daha
fazla ayıracak vaktimiz yok" dedi. İYİ Parti Sözcüsü ve
Genel Başkan Başdanışman Kürşad Zorlu ise “Söz
konusu iddialar tamamen yalandır" diye konuştu

HABER MERKEZİ

İYİ Parti Sözcüsü ve Genel Baş-
kan Başdanışman Kürşad Zorlu
ise Tanju Özcan'ın Meral Akşe-
ner ve Mansur Yavaş hakkındaki
iddiaları hakkında, "Sayın Öz-
can’ın burada tekrarlamaya
lüzum görmediğimiz söz ko-
nusu iddiaları tamamen yalan-
dır" dedi. Zorlu, “Dün
kamuoyuna yansıdığı üzere
Bolu Belediye Başkanı Sayın
Tanju Özcan katıldığı bir TV yayı-
nında Genel Başkanımız Sayın
Meral Akşener ve Ankara Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Sayın Mansur Yavaş’a yönelik
gerçek dışı iddia ve açıklama-
larda bulunmuştur.  Önemle vur-

gulamak isteriz ki,
Cumhurbaşkanı
adaylığı konu-
sunda en başın-
dan bu yana
Genel Başkanımız
sayın Meral Akşe-
ner’in tutum ve de-
ğerlendirmeleri
milletinin sesi olabilmek adına
ve yine milletimizin huzurunda
tam bir şeffaflık içerisinde or-
taya konulmuştur. Bu amaçla
sayın Genel Başkanımız tarafın-
dan gerek Ankara Büyükşehir
Belediye Başkanı Sayın Mansur
Yavaş’a gerekse İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı

Sayın Ekrem İmamoğlu’na 3
Mart 2023’te yaptığı Cumhur-
başkanı adaylığı yönündeki ta-
rihi çağrısı ve sonrasında 6 Mart
2023’te etkili/yetkili Cumhurbaş-
kanı Yardımcısı olmaları yönün-
deki teklifleri dışında ileri
sürülen tüm iddialar asılsızdır.
Aziz milletimize saygılarımızla”
ifadeleri kullanıldı. 

İDDİALAR TAMEMEN 
YALANDIR

CHP’ye katıldı

Cumhur İttifakı
adayı Recep Tayyip
Erdoğan'ın yeniden

cumhurbaşkanı seçildiği seçim-
lerin ardından Cumhuriyet
Halk Partisi'nde (CHP) başla-
yan 'değişim' tartışmaları
devam ediyor. Partide İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı
(İBB) Ekrem İmamoğlu ve
CHP Grup Başkanı Özgür
Özel'in ismi CHP Genel Baş-
kanlığı ile anılıyor. Son olarak,
Halk TV'de program yapan ga-
zeteci İsmail Küçükkaya, bu-
günkü yayınında CHP’li Özgür
Özel ile görüşmesinden bir
bölüm aktardı. CHP Genel
Başkanı Kemal Kılıçdaroğ-
lu’nun önceki gün katıldığı ya-
yına ilişkin, “Benim dün

akşamki yayından sonra Kılıç-
daroğlu’ndan edindiğim izle-
nim kurultayı seçimden
sonraya bırakmak istiyor” diyen
Küçükkaya, Özgür Özel ile gö-
rüşmesini şöyle anlattı: "Özgür
Özel, 'Kurultay, mutlaka yerel
seçimden önce yapılmalı' dedi.
Özgür Özel’e 'Niye' diye sor-
dum. 'Çünkü, yaşadığımız bir
seçim var. Seçimden sonra içine
düşmüş olduğumuz bir durum
var. Buradan çıkmamız, tabanı-
mızı ve halkımızı umutlandır-
mamız, heyecanlandırmamız
ve Mart’taki yerel seçimlere ha-
zırlanmamız gerekiyor. Eğer biz
bu şekilde hareket edersek san-
dıktan olumsuz tablolar çıkabi-
lir ve bunun telafisi ağır olur'
dedi.” HABER MERKEZİ



İ stanbul Özel Karayel Çocuk Bilim Re-
habilitasyon Merkezi’ndeki engelli bir
öğrencinin ailesi ve kurumdaki yetkililer

arasında 28 Ocak 2021 tarihinde tartışma ya-
şandı. Konuya ilişkin Büyükçekme Cum-
huriyet Başsavcılığı’nda soruşturma devam
ederken ortaya yeni bir soruşturmanın ko-
nusu olacak ilginç bir detay çıktı.
HalkTV'den Seyhan Avşar'ın haberine
göre, engelli çocuk hastalandı. İki ay boyunca
hastanede yattı. Bu süreçte ders almadı. Ancak
Özel Karayel Çocuk ve Bilim Rehabilitasyon
Merkezi yetkilileri çocuğa eğitim veriyormuş
gibi işlem yaptı. Verilmeyen ders karşılığında ise
sahte fatura düzenleyerek Milli Eğitim Müdür-
lüğü’nden para aldılar.

Sehven faturalandırdık

Konuya ilişkin Rehabilitasyon merkezinin sa-
hibi olan Serdar K. ve kurumun memuru Şevval
A. hakkında Bakırköy Cumhuriyet Başsavcı-
lığı’nca soruşturma başlatıldı. Şüpheliler ilk ifa-
delerinde öğrencilerinin hastanede yattığı
günleri sehven faturalandırdıklarını, durumu
fark etmeleri üzerineyse başvuruda bulunarak
aldıkları ücreti iade ettiklerini belirttiler. Üzerle-
rine atılı suçlamayı kabul etmediler.

Para tartışmanın ardından yatırıldı

Soruşturmayı tamamlayan Bakırköy Cumhuri-
yet Başsavcılığı iki şüpheli hakkında iddianame
düzenledi. İddianamede Serdar K. ve Şevval
A.’nın fikir ve eylem birliği içerisinde hareket
ederek iki ay boyunca hastanede yatan öğren-
ciyi ders almış gibi gösterdikleri ve ödemelerin
Milli Eğitim Müdürlüğü’nce öğretmenlerin he-
sabına yatırıldığını aktarıldı. İddianamede ay-
rıca öğretmenlerle öğrencinin velisi arasında 28
Ocak 2021 tarihinde tartışmanın yaşandığı, bu
tartışmanın ardından söz konusu paranın Milli
Eğitim Müdürlüğü’ne iade ettiği kaydedildi. İd-
dianamede iki şüphelinin, “kamu kurum ve ku-
ruluşlarının zararına dolandırıcılık” ve “özel
belgede sahtecilik” suçlarından dört yıldan 13
yıla kadar hapisle cezalandırılması istendi.
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Hasta olduğu için rehabilitasyon merkezine gidemeyen öğrenci kurum
yetkileri tarafından ders almaya devam ediyormuş gibi gösterildi.
Yetkililer hastanede yatan çocuk için MEB’den para aldı

ENGELLI UZERINDEN 
DOLANDIRICILIK!

BARIŞ 
KIŞ

HABER

Söz konusu iddianame Bakırköy
16. Ağır Ceza Mahkemesi tarafın-
dan kabul edildi ve ilk duruşma 23
Mayıs 2023’te görüldü. Sanık Ser-
dar K. savunmasında, “Ben reha-
bilitasyon merkezinin sahibi ve
müdürüyüm. Diğer sanık ise iş ye-
rinde çalışan memurdur. Kendisi
olay tarihine yakın zamanlarda dü-
ğünü olması sebebiyle sık sık izin
kullanıyordu. Ben 2021 yılının
Ocak ayında envanterler üzerine

kontrol işlemi yaparken bir yanlış-
lık olduğunu fark ettim. Bu konuyla
ilgili hemen Esenyurt İlçe Milli Eği-
tim Müdürlüğü’nü aradım. Bana di-
lekçe yazmamı söylediler. Hemen
dilekçemizi yazıp gönderdik. Ve ku-
rumun zararını hemen karşıladık.
Kurumu dolandırma kastımız ke-
sinlikle yoktur. Ve beraatimi talep
ediyorum” dedi. Mahkeme eksik
evrakların giderilmesi için duruş-
mayı erteledi.

Dolandırma kastımız yoktu
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eğitim verdi
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eğitim verdi
Beyoğlu 30 bin kadına
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Beyoğlu 30 bin kadına
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Beyoğlu 30 bin kadına
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Beyoğlu 30 bin kadına
eğitim verdi
Beyoğlu 30 bin kadına
eğitim verdi
Beyoğlu Sanat ve Meslek Eğitimi
Kursları (BESMEK)’in 2022-2023
Eğitim Öğretim Dönemi, Kızılay
Meydanı’nda düzenlenen yıl
sonu kapanış programıyla
tamamlandı. Programa katılan
Başkan Yıldız, BESMEK ile
bugüne kadar 400'den fazla
branşta 30 bin kadına eğitim
verildiğini söyledi
Beyoğlu Belediyesi tarafından açılan Be-
yoğlu Sanat ve Meslek Eğitimi Kursları
(BESMEK), 2022-2023 Eğitim Öğretim
Dönemini tamamladı. Vatandaşların kendi-
sini geliştirmesine yardımcı olmak ve yeni iş
imkanlarına kavuşmalarını sağlamak ama-
cıyla açılan kurslarda yüzlerce kursiyere eği-
tim verildi. Eğitimlere katılan kursiyerler,
Kasımpaşa Kızılay Meydanı’nda düzenle-
nen BESMEK 2022-2023 Eğitim Öğretim
Dönemi Yılsonu Kapanış Programı’nda bir
araya geldi. Beyoğlu Belediye Başkanı Hay-
dar Ali Yıldız’ın da katıldığı programda
kurslara katılan kadınlara plaket takdim
edildi. Programda ayrıca Hezarfen Ana-
okullarında eğitim alan çocuklar hep bir-
likte ilk keplerini havaya atarak ilk
mezuniyetlerini kutladılar. Program daha
sonra Türk sanat müziği konserleriyle
devam etti.

400'den fazla branş var

Beyoğlu Belediye Başkanı Haydar Ali Yıldız
programda yaptığı konuşmasında, BES-
MEK ile Beyoğlu’nda özellikle kadınlara
hizmet etmenin haklı onurunu yaşadıklarını
belirterek, “BESMEK markası Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a
aittir. Hem kadının adını dünyaya duyuran
hem kendi yol yürüyüşünde bütün hareket

noktalarında kadınlarla beraber hareket
eden Cumhurbaşkanımız, kadınların sosyal
hayatta teknik becerilerini ortaya koyma fır-
satı sunmak için 1994’lü yıllarda İSMEK’i
kurmuştu. Büyükşehir Belediyesi 2020’li yıl-
larda BESMEK’in kapatılmasıyla ilgili bir
süreci başlatınca, İSMEK Beyoğlu’nda
kendini BESMEK olarak buldu. Bugün ge-
linen nokrada BESMEK 400’den fazla
branşta Beyoğlu’nda kadınlara hizmet edi-
yor. 30 binden fazla kadın şu ana kadar
BESMEK’te bu eğitimlerden istifade etti.
Binlerce öğretmenimiz de burada öğretmen
ve eğitici olarak çalıştı” dedi.

Kadınlar sahip çıktı

BESMEK’e gösterilen yoğun ilgiden duy-
duğu memnuniyeti de dile getiiren Başkan
Yıldız, “Beyoğlulu kadınlar bu markaya
sahip çıktılar. Tayyip Erdoğan’ın açtığı
yolda biz de varız dediler. Yani BESMEK,
buradaki kurslarımız hem sosyalleşmeye
diğer taraftan meslek edindirme kursları an-
lamında kalifiye sağlama, kadınların ev eko-
nomisine katkısı bakımından imkanlar
sunma ve Recep Tayyip Erdoğan’ın marka-
sına sahip çıkma, Türkiye’ye bir örnek teşkil
etme, bu bakımdan çok yönlü bir fonksi-
yonu ifade ediyor” şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

Başakşehir
piknik yaptı
Başakşehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu,
Özel Güvenlik Günü ve Haftası kapsamında,
Başakşehir Belediyesi bünyesinde görev
yapan özel güvenlik görevlileriyle bir araya
geldi. Şamlar Tabiat Parkı’ndaki piknikte
renkli görüntüler yaşandı

Başakşehir Belediyesi, ilçe sakinleri-
nin huzur ve güvenliği için görev yapan
özel güvenlik personeline yönelik an-

lamlı bir etkinlik düzenlendi. Özel Güvenlik Günü
ve Haftası vesilesiyle Şamlar Tabiat Parkı’nda dü-
zenlenen piknikte, belediye bünyesindeki özel gü-
venlik personeli ve aileleri bir araya geldi.
Üçüncüsü düzenlenen buluşmaya Başakşehir Be-
lediye Başkanı Yasin Kartoğlu da katıldı.

Çalışmaya devam edeceğiz

Başakşehir’in huzur köşesi Şamlar Tabiat Par-
kı’nda mesai arkadaşlarıyla bir araya gelmekten
duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kar-
toğlu, “Komşularımızın mutluluğu, huzuru ve gü-
venliği ile kamu düzeni için 7/24 anlayışıyla 365
gün görev yapan mesai arkadaşlarımın Özel Gü-
venlik Haftası’nı tebrik ediyorum. Emekleriniz, öz-
verili çalışmalarınız ve şehrimize kattığınız
değerlerden dolayı teşekkür ediyorum. Başakşe-
hir’mizin huzuru ve güveni, komşularımızın mut-
luluğu için var gücümüzle çalışmaya devam
edeceğiz.” şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Arnavutköy’de
eğitim var
Arnavutköy Belediyesi, hizmet kalitesini
artırmak ve personelinin gelişimine
katkı sağlamak amacıyla kurum içi
eğitimlerine devam ediyor

arnavutköy Belediyesi İnsan Kaynak-
ları ve Eğitim Müdürlüğü, hizmet kalite-
sini artırmak ve personelin gelişimine katkı

sağlamak amacıyla kurum içi eğitimlerine devam
ediyor.  Son olarak, yeni işe başlayan personellere
yönelik oryantasyon eğitimi verildi. Eğitimler kapsa-
mında, evrak kontrolü, evrak yönetimi ve kurumsal
dil gibi konular öncelikli olarak ele alınıyor. Belge ve
evrakların doğru ve etkin bir şekilde yönetilmesini
sağlamak için gerekli bilgi ve beceriler kazandırılıyor.
Aynı zamanda, etkili iletişim becerilerinin geliştiril-
mesi hedefleniyor. Arnavutköy Belediyesi'nin kurum
içi eğitim programları, personelin mesleki ve kişisel
gelişimine katkı sağlamasının yanı sıra, belediye hiz-
metlerinin kalitesini de olumlu yönde etkiliyor.
İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü, gelecekte
de personelinin eğitim ihtiyaçlarını belirleyerek
uygun programlar düzenlemeye ve belediye hizmet-
lerinin kalitesini sürekli olarak yükseltmeye devam
edecek. DHA

GOP'ta yaz dolu dolu geçecek
Gaziosmanpaşa Belediyesi, öğrencileri yaz tatilinde spordan sanata, eğitimden sosyal 
etkinliklere eğitici ve öğretici kurslarla buluşturuyor. Uzman eğitmenler eşliğinde düzenlenecek
kurslarda çocuklara telefon ve tablet bağımlılığına karşı spor ve sanat sevgisi aşılanıyor

Gaziosmanpaşa Belediyesi,
okulların kapanmasının ardından
çocukların verimli bir tatil dönemi

geçirmesi adına eğitim birimlerinde yaz
kursları düzenliyor. Belediyenin spor mer-
kezleri, sanat akademisi, bilgi evleri ve kadın
koordinasyon merkezlerinde verilecek olan
kurslarda çocukların yoğun geçen bir eği-
tim-öğretim yılının stresini atmaları, sosyal-
leşmeleri ve yeteneklerini geliştirmesi
hedefleniyor. Gaziosmanpaşa Belediyesi
Yaz Spor Okulları, her yıl olduğu gibi bu yıl
da binlerce çocuğu spor kurslarıyla buluş-
turmaya hazırlanıyor. Uzman eğitmenler
eşliğinde yüzme, futbol, basketbol, okçuluk,
tenis, cimnastik, voleybol, karate, tekvando,
badminton, futsal ve pilates branşlarında
düzenlenecek kurslarda çocuklara sportif

beceri kazandırılması amaçlanıyor. Kurslar,
Gaziosmanpaşa Yüzme Havuzu ve Spor
Kompleksi, Karayolları Spor ve Sağlık Mer-
kezi, Dr. Kadir Topbaş Gençlik ve Spor
Merkezi olmak üzere 3 farklı tesiste gerçek-
leştirilecek.

19 branşta kurslar düzenleniyor

Sanatla iç içe bir yaz tatili geçirmek isteyen
çocuklar ise Gaziosmanpaşa Belediyesi
Sanat Akademisi’ndeki kurslardan faydala-
nabilecek. Bağlama, bateri, gitar, elektro
gitar, keman, tiyatro, ney, piyano, şan, ud,
yan flüt, resim, ebru, hat, tezhip, dublaj, fo-
toğrafçılık, kısa film atölyesi ve orf eğitimi
olmak üzere 19 branşta düzenlenecek kurs-
larda çocuklara profesyonel olanaklarda
eğitimler verilecek. HABER MERKEZİ
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İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB)
Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel İyileş-
tirme Dairesi Başkanlığı tarafından ger-

çekleştirilen “6306 Sayılı Yasa Kapsamında
İlan Edilen Alan ve Yapılara Yönelik Veri
Toplama, Etki Analizi, Değerlendirme Çalış-
masına” ait veriler açıklandı. Buna göre, olası
bir depremde İstanbul’da hasar görmesi bek-
lenen tahmini bina sayısı 207 bin olarak belir-
tildi.
Verilere göre, binaların yüzde 30’u 1980 ön-
cesi, yüzde 40’ı 1980-2000 arası,
yüzde 30’u 2000 sonrası inşa edildi.
Hasar görmesi beklenen her 3 bina-
dan biri ise 2000 sonrası yapıldı.
Hasar görmesi beklenen 207 bin bi-
nanın yüzde 95’ini oluşturan 196 bin
227 bina ise Avrupa yakasında tespit
edildi. İBB’nin, İTÜ ile yaptığı çalış-
mada, riskli binaların en yoğun ol-
duğu 3 ilçe ise Esenyurt,
Büyükçekmece ve Küçükçekmece
olarak açıklandı.

Ağır hasar alacak

Bilim Akademisi Üyesi Yer Bilimci Prof. Dr.
Naci Görür, verileri değerlendirdi. Görür, İs-
tanbul’da 1 milyon 50 bin binanın yüzde
10’unun çok ağır hasar alacağını belirterek,
“Benim o çalışmanın ayrıntılarından bir ha-
berim yok. Muhtemelen de doğrudur. Yalnız,
İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin yaptığı
araştırmalara istinaden tüm İstanbul’da,
Anadolu ve Avrupa yakasında depremde çok
ağır hasar alacağı düşünülen bina sayısının
90 binin üzerinde olduğunu zaten biliyoruz.

Bütün İstanbul’da da, 1 milyon 150 bine
yakın binanın varlığını biliyoruz. Demektir ki,
bu aşağı yukarı işte yüzde 10’u, çok ağır
hasar alacak. Diğer hasarları saymıyorum
yani çok ağır yıkılmayla doğrudan doğruya
göçükle burun buruna kalacak bina sayısını
90 bin diye düşünüyorum. Tabii ki hafif
hasar, orta hasar alacak bina sayısı da daha
da fazla olacaktır” dedi. 

Bir an önce başlamalı

“Bu doğru bir teşhistir. Avrupa Yakası zemin
itibariyle, jeolojik formasyonlar itibariyle dep-
rem kaynağı ile olan ilişkisine göre Asya ya-

kasından daha fazla zarar göreceği de bir
gerçektir” diyen Görür, “Bu da bize gös-
teriyor ki İstanbul’u bir an önce deprem
dirençli hale getirmek için çalışmaların
başlanması, yürütülmesi gerekir. İBB’nin
bu çalışmasına katılıyorum. İstanbul’da
deprem gözetildiği zaman en fazla dikkat
edilecek, özen gösterilecek ilçeler ara-
sında Büyükçekmece, Küçükçekmece,
Esenyurt ve bu tarihi yarımada Fatih o

yöreler Zeytinburnu var. Şimdi burada tabii
önemli olan buraların deprem dirençli hale
getirmek için gerekli çalışmaların ve hemhal
bir an önce başlatılması gerekir” diye ko-
nuştu. 

Sıvılaşma olur

“Neden bu bölgeler daha fazla hasar alır?”
diye soran Görür, “Çünkü bu bölgede demin
dediğim gibi zemin, çok göreceli olarak iyi
durumda değil. Keza bu bölgede zeminden
dolayı diyelim kayma, göçme, sıvılaşma dep-
remin büyük etkisini arttırma olayları yaygın

olabilir. Bu bölgelerde, onun için böyle ze-
minlerde depremin bir anlamda zararını art-
tıran birimlerin olduğu yerde tabii ki
depremin şiddeti de fazlalaşıyor. Depremin
şiddeti fazla olunca yıkım fazlalaşıyor” ifade-
lerini kullandı. 

Esenyurt'a el attı

Esenyurt Belediyesi ile çalışmalara başladık-
larını ifade eden Prof. Dr. Naci Görür, “Esen-
yurt dediniz, mesela Esenyurt Belediye
Başkanı, Esenyurt’un depreme hazırlama
noktasında bizden yardım almak istiyor. Ben
de yani elimden geldiğince bütün belediye-
lere, ilçe belediyelerine olduğu gibi bu beledi-
yeye de bildiğim kadarıyla depreme nasıl
hazırlanacağı konusunda tavsiyelerde bulun-
dum. Zaman zaman toplantılar yapıyorum.
İşte, bugünkü toplantı da yine bu düşünce
içerisinde oldu. Ciddi çalışmaların yapılıp in-
sanlarımızın depremden zarar görmemesi
için uygulamalara geçilmesi, araziye inilmesi,
çalışmaların yapılması gerekli” dedi. DHA

İstanbul'da beklenen depremle ilgili İBB 
tarafından yapılan çalışmalarda en çok riskli yapının 
Büyükçekmece, Küçükçekmece ve Esenyurt'a olduğu 
belirlendi. Raporu değerlendiren Naci Görür, 
"İstanbul'da binaların yüzde 10'u çok ağır hasar 
alacak. Depremde en fazla dikkat edilecek ilçeler, 
Büyükçekmece, Küçükçekmece, Esenyurt, Fatih, 
Zeytinburnu. Çünkü bu bölgelerde zemin, 
iyi durumda değil" dedi

5 ILCEYE
DIKKAT!

Prof. Dr. Naci Görür, Türkiye genelinde bulu-
nan aktif faylarla ilgili uyarıda bulunarak,
“Türkiye çok büyük oranda canlı yani aktif
depremlerle kesilmiş durumda. Yani bizim
ülkemiz, aşağı yukarı 550’nin üzerinde aktif
deprem var. Türkiye’nin her yerinde dep-
remler, aktif depremler mevcut. Kimi bölge-
lerde bu depremler daha yoğun deprem
üretme kapasitesi daha fazla. Daha büyük

depremler üretebiliyor. Kimi yerlerde dep-
rem üreten fayların boyutu, sayısı daha az,
yoğunluğu daha az olabiliyor. Sözgelimi,
Orta Anadolu’da çok fazla depremle karşı
karşıya kalmayabiliyorsunuz. Ama Doğu
Anadolu’da, depremi çok fazla hissedebili-
yorsunuz. Güneydoğu’da hissedebiliyorsu-
nuz Ege Bölgesi’nde daha fazla deprem
aktivitesinin fazla olduğunu görüyorsunuz.

Ama Kuzey Karadeniz Bölgesi’nde deprem-
ler daha az. Bu aktif fayların dağılımına
bağlı. Şimdi bir yerde aktif fay varsa mu-
hakkak orada depremler olacaktır. Deprem-
lere karşı hazır olmak için o fayların olduğu
yöreleri, kentleri, o fayların özelliklerini göz
önüne alarak Deprem dirençli hale getire-
cek çalışmaları yapmak lazım” uyarısını
yaptı. 

550’NiN ÜZERiNDE AKTiF DEPREM VAR

Resmi ilan miras değildir!
Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit Erkılınç, Kurum personeliyle bayramlaştı. Sahte trafik akışına müsaade
etmeyeceklerini belirten Erkılınç, “Ziyaretçisi olmayan, haber üretmeyen internet haber siteleri gün yüzüne çıksın
istemiyoruz. Resmi ilan yayımını sonsuza kadar verilmiş, atadan miras kalmış bir hak gibi görenler var” dedi

basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç, Kur-
ban Bayramı dolayısıyla

Kurum Genel Müdürlüğünde ve Şube
Müdürlüklerinde çalışan personel ile
bayramlaştı. Şube Müdürlüğü personeli-
nin çevrimiçi ortamda katıldığı bayram-
laşma programında konuşan Erkılınç,
birlik ve beraberliğin pekiştiği bu güzel
günlerde Basın İlan Kurumu ailesini bir
arada görmenin kendisini mutlu ettiğini
söyledi. Kurumun, yoğun bir çalışma
dönemini geride bıraktığını kaydeden Er-
kılınç, internet haber sitelerinin mevzuat
düzenlemeleriyle birlikte 1 Nisan 2023
tarihi itibariyle resmi ilan yayımlamaya
başladığını hatırlatarak, yeni döneme ge-
çişin sorunsuz gerçekleşmesindeki katkı-
ları için tüm personele teşekkür etti.

Verileri paylaşacağız

Halihazırda resmi ilan yayımlayan
400’ün üzerinde internet haber sitesinin
görev alanlarında bulunduğunu belirten

Erkılınç, “Kendimize ait ölçüm sistemi-
nin testlerini 50’den fazla site üzerinde
gerçekleştiriyoruz. Temmuz ayı itibarıyla
tüm sitelerimizi ölçmeye ve değerlendir-
meye başlayacağız. Ağustos ayında tara-
fımızca ölçülen, Kurumun geçerli saydığı
trafik bilgilerini internet sitelerimiz ile
paylaşmayı planlıyoruz” dedi. Erkılınç,
Kurum personelinden “sahte trafik akı-
şına kesinlikle müsaade edilmeyeceği-
nin” muhatap basın kuruluşlarına
anlatmalarını istedi.

Yeni tartışma başlar

Eylül ayı öncesinde sahadan tüm veriler
toplandığında basın kuruluşlarının genel
bir fotoğrafının çekilmiş olacağını kayde-
den Erkılınç, “Basılmayan, satılmayan ve
okunmayan gazete kalmasın diye yoğun
uğraş verdiğimiz bir dönemde, ziyaret-
çisi olmayan, haber üretmeyen, nitelik
sorunu yaşayan internet haber siteleri
gün yüzüne çıksın istemiyoruz. Resmi
ilan yayımını sonsuza kadar verilmiş,

atadan miras kalmış bir hak gibi görenler
var. Benzer sıkıntıların dijital mecrada da
yaşanması, sorunlarımızın katlanmasına
ve resmi ilanların yayın mecrasına ilişkin
tartışmaların yeniden başlamasına
neden olacaktır” açıklamasını yaptı. 

Denetim yapılacak

Resmi ilan ve reklamların gazete, dergi
ve internet haber sitelerinden yayımına
ilişkin kuralları düzenleyen mevzuata da
değinen Erkılınç, Resmi İlan ve Reklam
Yönetmeliğinin günümüz koşulları ve
saha gerçekleri ile uymayan yönlerinin
ortaya çıkması durumunda, gerekli deği-
şiklikleri yapmaktan çekinmeyeceklerini
vurguladı. Erkılınç, Eylül ayındaki Genel
Kurul’da ve sonrasında İstanbul’da ger-
çekleştirecek Şube Müdürleri Toplantı-
sında konunun ayrıntılı olarak ele
alınacağını kaydetti.
Erkılınç, Kontrol Müdürlüğü’nde görevli
personelin kısa bir süre sonra sahada de-
netime çıkacağını, bu denetimlerin önce-

kilerden çok daha yoğun ve titiz bir şe-
kilde gerçekleştirileceğinin bilgisini pay-
laştı. 
İnternet haber sitelerinin resmi ilan ve
reklam ekosistemine dahil olmasıyla bir-
likte yeniden gündeme gelen ve Kurumu
ciddi anlamda zarara uğratan resmi rek-
lam bedellerine de değinen Erkılınç, “İn-
ternet haber siteleri, günümüz ekonomik
gerçekleriyle bağdaşmayacak ücretlerle
kamu reklamı yayımlayamaz. 
Süreli yayınlardan her yıl resmi yazı ile
özel reklam tarifelerini almamız gereki-
yor. Burada bildirilen reklam yayın be-
delleri Resmi İlan Fiyat Tarifesinin
altında olamaz. Reklam yayımından
önce veya sonra sisteme yüklenen ordi-
nolarda bu detayı sıkı sıkıya takip etme-
miz gerekiyor. Tam sayfa resmi ilanın 30
bin liranın üstünde olduğu bir yerde
kimse bu rakamların beşte biri fiyatına
renkli reklam alamaz, sayfasına veya
haber sitesinin açılışına koyamaz” uyarı-
sını yaptı.  HABER MERKEZİ

Emperyalist
dayatma!
İstanbul Barosu üyesi avukatlardan oluşan bir grup,
bugün yapılması planlanan 'Onur Haftası LGBTİ+
Hakları Paneli'nin iptal edilmesi için eylem yaptı.
Baro önünde yapılan açıklamada emperyalizmin
LGBT adı altında doğal cinsiyet dışındaki
dayatmalarına tepki gösterilerek, "Onur Haftası adı
altında düzenlenen etkinlik iptal edilmelidir" denildi

İstanbul Barosu İnsan Hakları Merkezi'nin
önünde toplanan avukatlar yarın yapılacak
olan "Onur Haftası LGBTİ+ Hakları Pa-

neli" nin iptal edilmesi için eylem yaptı. LGBT dayat-
masını kabul etmediklerini belirten avukatlar baro
önünde 'LGBT propagandasına alet olan baro yöne-
timi istemiyoruz' yazılı pankart açtı. Gruptakiler adına
Avukat Zeynep Küçük basın açıklaması yaptı.

Baromuzu uyarıyoruz

Zeynep Küçük, "Baromuz LGBT Propagandasına alet
olamaz. İstanbul Barosu İnsan Hakları Merkezi, 24
Haziran Cumartesi günü yani yarın, sözde Onur Haf-
tası bahanesiyle, tam gün sürecek bir LGBT paneli ya-
pacaktır. Panel programından anlaşılmaktadır ki, batı
merkezli LGBT ideolojisinin bilim dışı teorilerinin hu-
kuka sokulması planlanmaktadır. Dahası, 'toplumsal
cinsiyet', 'cinsel yönelim' ifadelerinin Anayasaya yerleşti-
rilmesini savunan ve Türk Medeni Kanunu’nun eşcinsel
evlilikleri de kapsayacak şeklinde değiştirilmesini talep
eden foncu LGBT derneklerinin yöneticileri, panelin ko-
nuşmacıları arasındadır. Bizler ise bugün burada em-
peryalizmin LGBT adı altında doğal cinsiyet dışındaki
dayatmalarına karşı çıkmak ve bütün insanlığı hedef
alan, insanı kendine yabancılaştıran bu küresel baskıya
alet olmaması için Baromuzu uyarmak üzere toplandık"
dedi.

Zırvayı reddediyoruz

“Bugün buradan, LGBT ve sözde 'haklarının savunu-
culuğunun' emperyalist bir dayatma olduğunu haykırı-
yoruz, insan hakları kandırmacasına meydan okuyoruz,
insanın ve insanlığın nasıl savunulacağını gösteriyoruz”
diyen Küçük, “Bizler kadın ve erkeğiz. Çocuklarımıza
anne ve babayız. Panel programınıza aldığınız 'kuir
teori' denen zırvayı reddediyoruz. Özgürlükler ve haklar
maskesiyle, cinsiyetsizliği savunmanıza müsaade etmi-
yoruz. Toplum ve hukuk nezdinde dayatılan LGBT
ideolojisini kabul etmiyoruz. Bu saldırının aracı olan ve
24 Haziran Tarihinde 'Onur Haftası LGBTİ+ Hakları
Paneli' adı altında bu propaganda faaliyeti planlayan İs-
tanbul Barosunu uyarıyoruz. LGBT’nin ideolojik, kül-
türel, siyasi ve fiili saldırılarına hizmet eden 'Onur
Haftası' adı altında düzenlenen etkinlik iptal edilmelidir.
Baromuz milli ve bilimden yana tavır almalı, küresel sal-
dırıları göğüslemeli ve ivedilikle LGBT propaganda ve
örgütlenmesini engellemeye yönelik bir yasa tasarısı için
çalışmalıdır" ifadelerini kullandı. DHA

İBB karot 
örneği aldı
Maltepe Köprüsü'nde dökülen beton parçalarının
altında midye kabukları ve çürümüş demirler
çıktı. Yüzbinlerce İstanbullunun kullandığı
köprüde DHA'nın haberi sonrası İBB ekipleri
gece saatlerinde karot örneği aldı

Maltepe Köprüsü'nün dökülen midyeli be-
tonları ve paslı demirleri gündeme gelmişti.
Köprüde İBB gece çalışma yaptı. Yol bakım

ve onarım ekipleri tarafından yapı denetim ve güçlendir-
meye ilişkin ön çalışma başlatıldı. D-100 karayolunun
her iki yönde birer şeridi trafiğe kapatılarak yapılan ça-
lışmada, köprünün taşıyıcılarından beton ve demir nu-
muneleri alındı. Karot yardımıyla alınan beton
numuneleri ve demirler incelenmek üzere laboratuvara
götürüldü. Çıkan sonuçlar doğrultusunda güçlendirme
çalışmaları yapılacağı bildirildi. Öte yandan, D-100 ka-
rayolunda bulunan deprem riski taşıyan köprülerde de
güçlendirme çalışmaları yapılacağı öğrenildi. DHA

ZAYİ İLANI
Beylikdüzü Belediyesine yatırmış olduğum 2018 yılı

emlak vergisi olan 24.03.2008 tarihli 266821 numaralı
makbuzumu kaybettim Hükümsüzdür. Ayşın Mert



Memorial Şişli
Hastanesi Beslenme ve

Diyet Uzmanı Uz. 
Dyt. Nur Sinem 

Türkmen, suyun
faydaları ve sağlıklı
içecek alternatifleri

hakkında bilgi verdi.
Türkmen, yazın

içmeniz gereken
içeceklere ilişkin 

tarifleri de 
özetledi

Y eteri kadar su tüketmemek ciddi sağlık
problemlerine zemin hazırlayabiliyor.
Yemekten sonra hala aç hissetmenin,

gece ya da gün içerisinde yaşanan açlık krizleri-
nin bir sebebi de susuzluk olabiliyor. Susuzluk
ve açlık hissi beyinde aynı noktayı uyardığı için
vücut susuz kaldığında daha fazla yiyeceğe ihti-
yacı olduğu hissine kapılabiliyor. Bu sebeple ye-
terli su tüketimi önem taşıyor. Su tüketimi
dolaşım ve sindirim sisteminden endokrin ve
sinir sistemine kadar sağlığı destekliyor. Memo-
rial Şişli Hastanesi Beslenme ve Diyet Uzmanı
Uz. Dyt. Nur Sinem Türkmen, suyun faydaları
ve sağlıklı içecek alternatifleri hakkında bilgi
verdi. 

Az su tüketimi sorunlara 
yol açabilir

Yeteri kadar su tüketmemek, tükürük üretiminin
azalmasına sebep olarak ağız ve dudak kurulu-
ğuna yol açar. Ağız kuruluğunu geçirmek için,
hiçbir içecek suyun yerini tutamaz. Su harici
içecekler ağız ve boğazdaki mukoza membran-
ları kayganlaştırmadıkları için ihtiyaç olan sıvı
miktarına ulaşamamaktadır.
İdrar rengi sağlık hakkında birçok ipucu ver-
mektedir. Normal şartlar altında idrar rengi
saydam, hafif bulanık ve açık renk olmalıdır.
Koyu sarı ve turuncu renkler vücudun susuz
kaldığına bir işarettir.
Yeteri kadar su tüketilmemesi vücutta kansız-
lığa çok benzer belirtiler gösterebilir. Vücut
susuz kaldığında, kandan su almaya başlar ve
bu da organlardaki oksijen miktarının azalma-
sına sebebiyet verebilir.
Oksijensizlik ise yorgunluk ve uyuşuklukla bir-
likte enerjisiz hissetmeye yol açmaktadır. Kıkır-
dak ve omurga disklerinin yaklaşık yüzde 80’i
sudan oluşur. Eklem kireçlenmelerine sebebiyet
vermemek için su tüketimine özen göstermek
gerekir.Işıltılı bir cilt için bol su tüketmek şarttır.
Vücudumuz yeterli su alamadığında kalan su
hayati fonksiyonlar için kullanılır ve susuzluk
cilt kuruluğu ile gözlemlenebilir hale gelir. Bu
etki uzun vadede hızlı yaşlanmaya neden ol-
maktadır. Su sağlığınız için çok önemlidir. Suyu
olduğu gibi için veya tercih ettiğiniz malzeme-
lerle tatlandırın. Sade suyu çok sıkıcı buluyor-
sanız, aromalı su size lezzetli bir alternatif
sunabilir.
Birkaç nane yaprağıyla birlikte birkaç dilim
limon, misket limonu, salatalık veya portakal
ekleyerek bunu evde yapabilirsiniz. Ayrıca don-
muş meyveleri veya en sevdiğiniz meyve su-
yunu bardağınıza damlatabilirsiniz. Yazın su
dışında tüketilebilecek sağlıklı içecek alternatif-
leri şunlardır; 

Soğuk Çay 

Çay (siyah, yeşil veya beyaz), iltihaplanmayı
azaltmaya yardımcı olabilecek sağlıklı antioksi-
danlar ve bitki bileşikleri ile doludur. Çalışma-
lar, düzenli olarak çay içmenin kilo verilmesine
ve kan basıncının düşürülmesine yardımcı ola-
bileceğini düşündürmektedir. Yaz mevsiminde,
şeker eklenmeden hazırlanabilecek soğuk çay-
lar, yeterli sıvı tüketiminin sağlanabilmesi için
sağlıklı bir alternatif olacaktır.

Limonlu soğuk yeşil çay tarifi 

Malzemeler (5 kişilik/ 1 fincan: 30 kcal) 
4 poşet yeşil çay 
3 tatlı kaşığı bal1 limon
6-7 yaprak taze nane 

2 çubuk tarçın 
8-10 küp buz 
1 litre su
Yapılışı: 4 poşet yeşil Cçay'ı 400 ml taze kayna-
tılmış su ile 3 dakika demleyin. Poşetleri çıkar-
dıktan sonra 400 ml soğuk su ekleyin. İçine 3
tatlı kaşığı bal ekleyip, karıştırarak çözülmesini
sağlayın. Ardından dilimlenmiş limonu, nane
yapraklarını ve tarçını ekleyin. Son olarak 8-10
küp buz ekleyerek servis edebilirsiniz. 

Sebze Suları

Sağlıklı bir yaşam için günde en az 3 porsiyon
sebze tüketimi oldukça önemlidir. Sebze suları
hazırlamak, fazladan birkaç porsiyon sebze tü-
ketmenin hızlı bir yoludur. Meyve suyu yerine,
sebze suları tercih etmek şeker ve kalori alımını
azaltır, bu nedenle daha iyi bir seçimdir. Meyve-
ler gibi sebzeler de kesildiklerinde veya sıkıldık-
larında besinlerinin bir kısmını kaybederler. Bu
nedenle taze yapılmış sebze suları tercih edil-
melidir. 

Sebze suyu tarifi 

Malzemeler (1 kişilik, 10 kcal)
3 dal roka
5-6 dal maydanoz
2 adet salatalık
Yarım limonun suyu
1-2 adet kereviz sapı
1 su bardağı su
Yapılışı:
Tüm malzemeleri blenderdan geçirin, daha
akışkan bir kıvam için üzerine su ekleyebilirsi-
niz. Süzgeçten geçirip içebilirsiniz.

Karpuz Suyu

Karpuz suyu, karpuzdan gelen meyve şekeri sa-
yesinde tatlı bir içecek arayanlar için güzel bir
seçenektir. Ayrıca potasyum açısından zengin-
dir, kalsiyum ve fosfor da içerir. Karpuz tama-
men sıvılaşana kadar ezilerek karpuz suyu
yapılabilir. Fakat çok terlerken kaybedilen ana
elektrolit olan sodyumdan fakirdir. Bu nedenle,
çok sıcak bir iklimde yaşanıyorsa ve karpuz
suyu egzersiz sonrası hem serinlemek hem de
kaybedilen elektrolitleri geri almak için tercih
edilecekse, bir tutam tuz ilave edilerek tüketile-
bilir.

Şalgam Suyu

Şalgam suyu; mor havuç, şalgam ve baharat-
larla hazırlanıp soğuk tüketilen bir içecektir. C
vitamininden zengindir. 1 bardağı yaklaşık 10-
15 kaloridir. Yaz aylarında hem ferahlatır hem
de bağırsak sağlığını destekler. Fakat içerdiği tuz
ve baharatlar dolayısı ile sık sık tüketilmemeli-
dir. Tansiyon ve kalp hastaları ise hekimlerine
danışmadan tüketmemelidir.

Maden Suyu

Maden suyu sade iken kalorisiz ve mineral yö-
nünden zengin bir içecektir. Meyveli maden su-
ları ise, içerisindeki eklenti şekerden dolayı bir
bardağında 70 kaloriye kadar çıkmaktadır. Bu
sebeple maden suyunu sade tüketmek gerekir.
Tatlandırmak için içine meyve dilimleri ekleye-
rek, limon sıkarak meyve aroması verilebilir.  

Soğuk Kahve

Kahve, dünyadaki en popüler içeceklerden biri-
dir. Çay gibi, kahve de sıcak veya buzlu olarak
tüketilebilir, bu da onu yıl boyunca çok yönlü
bir seçim haline getirir. Kahve, yüksek bir kafein
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içeriğine sahiptir ve B vitaminleri, manganez, po-
tasyum, magnezyum, fosfor mineralleri içerir. Ay-
rıca kalp hastalıkları, Tip 2 diyabet, karaciğer
hastalığı, Alzheimer, bunama, felç ve kanser riskini
azalttığı bilimsel çalışmalarda tespit edilmiştir.
Günde maksimum 400 mg'a kadar kafein tüketimi
idealdir. Fazla kahve tüketimi; Stres seviyesini
artırabilir,
Kalp çarpıntısı, Uyku bozuklukları gibi sorun-
lara yol açabilir. Yaz aylarında, serinlemek için
soğuk kahveler; krema, şurup, şeker eklenme-
den hazırlandığı sürece iyi bir tercih olacaktır.
Şekersiz bitkisel sütler veya yağsız sütle hazır-

lanmış latte, soğuk amerikano, soğuk filtre
kahveden tüketilerek kalori tasarrufu yapılabilir.

Smoothieler

Yeterli sıvı alımı sağlamak için mükemmel bir
seçenek olan smoothieler de, etkileyici bir vita-
min, mineral ve faydalı bitki bileşikler yelpaze-
sine sahiptir. Buzdolabınızda veya
dondurucunuzda bulunan hemen hemen her
malzeme kombinasyonuyla smoothie yapılabi-
lir. Fakat smoothielerin birden fazla meyve ek-
lenerek yapılması, kan şekeri dengesinin
bozulmasına ve kilo alımına neden olabilir. Bu

nedenle aşağıdaki 4 gruptan yalnızca 1 çeşit
seçerek 4 malzemeyle sağlıklı smoothie’ler 
hazırlanmalıdır.
1.Grup Meyve: muz, yaban mersini, çilek, 
ananas, elma
2.Grup Süt: süt, laktozsuz süt, yağsız süt, 
badem sütü, Hindistan cevizi sütü, yulaf sütü
3.Grup Tatlandırıcı: bal, pekmez
4.Grup Yağ: keten tohumu, Chia tohumu, 
badem, fındık, ceviz
Ekstra olarak smoothie bir öğün yerine tüketil-
mek isteniyorsa içine 1-2 yemek kaşığı yulaf ez-
mesi de eklenebilir.  HABER MERKEZİ

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli?

Sıcak yaz 
günlerinde 
ne içmeli? Limonata içine koyulan şeker

miktarının artışına bağlı olarak
daha kalorili bir hal almaktadır.
Limonata evde şeker oranı
düşük tutularak yapılabilir. Li-
monata daha doğal ve daha

düşük kalorili olarak tüketilmek
isteniyorsa içerisine 1 tatlı ka-
şığı bal eklenebilir. Günde 1
bardak tüketilmesi hem ferah-
lamaya hem de C vitamini alı-
mına destek olmaktadır. 

Limonata
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B linken, İngiltere'nin ev sahipli-
ğinde başkent Londra’da dü-
zenlenen uluslararası "2023

Ukrayna İyileştirme Konferansı"nda
konuştu. Ukrayna'da savaşın yol açtığı
yaraların sarılması amacıyla bir araya
geldiklerini belirten Blinken, "Rusya
yok etmeye devam ederken Ukray-
na'nın, hayatların, ülkenin ve geleceği-
nin yeniden inşasına yardımcı olmak
için buradayız." dedi. Blinken, Ukray-
na'da iyileşmenin, insanların hayatta
kalmak için ihtiyaç duydukları şeylere
sahip olmalarını sağlamaktan daha
fazlası olduğunu ifade ederek "İyi-
leşme, Ukrayna'nın Avrupa'yla tama-
men entegre olmuş, dünyanın dört bir
yanındaki pazarlara bağlı, güvenli ve
bağımsız bir ülke olarak gelişmesinin
temelini atmakla ilgilidir." diye ko-
nuştu.

Maliyetler oldukça yüksek

Ukrayna'nın toparlanması için yapılan
her yatırımın, Ukraynalıları bu gerçeğe
daha da yaklaştırmayı amaçladığını
söyleyen Blinken, "Bugün de ABD
Kongresi'nin desteğiyle Ukrayna'nın
bu hedefe ulaşmasına yardımcı olmak
üzere 1,3 milyar dolardan fazla ek yar-
dım sağlayacağımızı duyuruyorum.
Ukrayna'nın enerji şebekesini elden
geçirmesine yardımcı olmak için 520
milyon dolar yatırım yapacağız." ifa-

delerini kullandı. Blinken, Rusya'nın,
Ukrayna'nın yıkımına neden olduğu-
nun altını çizerek "Rusya eninde so-
nunda Ukrayna'nın yeniden inşasının
maliyetini üstlenecek. O zamana
kadar, ülkelerini savunmak, yeniden
inşa etmek ve yeniden hayal etmek
için en büyük fedakarlığı yapan Uk-
rayna halkının yanında olmaya devam
edeceğiz." değerlendirmesini yaptı.

Ukrayna'ya karşı sorumluluğu var

Konferansa katılan Avrupa Birliği
(AB) Komisyonu Başkanı Ursula von
der Leyen ise burada yaptığı konuş-
mada, Birliğin Ukrayna'nın acil ihti-
yaçları bağlamında verdiği desteğe
değindi. Von der Leyen, uzun vadede
ise Birliğin, Ukrayna'ya karşı "özel so-
rumluluğu" olduğunu vurgulayarak
"Ukraynalılar geleceklerini hayal ettik-
lerinde, bize şehirlerinin üzerinde Av-
rupa bayrağının dalgalandığını
gördüklerini söylüyorlar. Ukrayna'nın
Birliğimizin bir parçası olacağından
hiç şüphem yok." dedi. AB Komis-
yonu Başkanı, dün birliğin 2021-2027
dönemine ilişkin bütçesini içeren Çok
Yıllı Mali Çerçeve'nin (MFF) reviz-
yonu için hazırladıkları teklif kapsa-
mında, Ukrayna için gelecek 4 yıl için
kredi ve hibelerden oluşacak 50 milyar
avroluk bir mali rezerv önerisinde 
bulunduklarını anımsattı. AA

ABD UKRAYNA’YA
YARDIM EDECEK

Almanya Dışişleri Bakanı Annalena Baerbock, ülkesinin bu yıl Ukrayna'ya
381 milyon avro ek insani yardım sağlayacağını açıkladı

Polonya Dışişleri Bakanı Zbigniew Rau, Ukrayna'nın yeniden inşasında başarı
sağlamanın Avrupa'nın ve tüm uluslararası toplumun yararına olduğunu belirterek,
“Bu nedenle mümkün olan en kısa sürede Avrupa Birliği'ne (AB) üye olmalıdır” dedi

BaerBock, İngiltere'nin ev sahipli-
ğinde başkent Londra'da düzenlenen
"2023 Ukrayna İyileştirme

Konferansı"nda konuştu. Alman Bakan Baer-
bock, burada yaptığı konuşmada, uluslararası
toplumun Ukrayna'nın yeniden inşasına verdiği
desteğin önemine işaret etti. Annalena Baerbock,
"Almanya, 2023'te, Ukrayna'ya jeneratörden gı-
daya ve yakın zamanda evlerinden kaçan ya da
evlerini kaybedenler için çadırlara kadar her türlü
insani yardım için 381 milyon avro ek destek sağ-
layacak." ifadesini kullandı.

Ukrayna özel bir yere sahip olacak

Ukrayna'nın, Avrupa Birliği (AB) üyeliğine ilişkin
de değerlendirmelerde bulunan Baerbock, sözle-
rini şöyle sürdürdü: "Ukrayna'nın toparlanması
ile AB'ye katılım süreci arasında daha fazla bağ-
lantı kurmamız gerektiğine inanıyorum. Amacı-
mız, Ukrayna'nın, AB'ye uygun şekilde yeniden
inşa edilmesine yardımcı olmak. Ukrayna'yı üye-
lik yolundaki reform çabalarında desteklemeye
hazırız. Bu nedenle, Ukrayna'nın katılım süreci,
toparlanmayı gerçek anlamda bir Avrupa çabası
haline getirmek üzere önümüzdeki yıl Alman-
ya'da düzenlenecek olan İyileştirme Konferan-
sı'nda özel bir yere sahip olacak." AA

İzLandaGıda, Balık-
çılık ve Tarım Bakanı
Svandis Svavarsdottir,

dün yaptığı açıklamada hayvan
refahını hedefleyen raporlarda
balinaların öldürülmesinin çok
uzun sürmesinin, hükümetin
Hayvan Refahı Yasası ile
uyumlu olmadığını ifade etti.
Bu ve buna benzer rapor so-
nuçları ışığında avlanmanın
Hayvan Refahı Yasası’na uygun
yapılmasının araştırılması için
bu seneki balina avının ertelen-
diğini açıklayan İzlandalı
bakan, “Hayvan refahı yasası-
nın şartları bence kaçınılmaz,
eğer hükümet ve lisans sahipleri
refah gerekliliklerini garanti
edemezse, bu faaliyetin bir gele-
ceği yok” dedi. Bakanlık gelecek

günlerde Hayvan Refahı Yasası
ve Balina Avcılığı Yasası'na da-
yalı olarak avlanmaya daha
fazla kısıtlama getirilmesi için
olası iyileştirmeleri ve yasal ko-
şulları inceleyecek ve bu amaçla
uzmanların ve ruhsat sahibi av-
cıların görüşüne başvuracak.

Bombalar balina 
içinde patlıyor

Balina avcılığın yasaklanması
için çalışan sivil toplum kuru-
luşu Whales organizasyonu ba-
linalara fırlatılan zıpkınların
hayvanın vücudunda yarım
metreye kadar saplandığını ve
zıpkının ucunda bulunan el
bombası gibi bir patlayıcının
hayvanın vücudunun içinde
patladığını kaydetti. Yetkililer,

avcılıkla ilgili bilgilendirme say-
fasında “(Balina) şanslıysa
çabuk ölür ama genellikle bir
saat veya daha fazla sürer. Bu
korkunç senaryo, balinaların
avlandığı tüm dünya okyanus-
larında tekrarlanıyor” açıkla-
ması yer aldı. DHA

Londra'da düzenlenen Uk-
rayna İyileştirme Konferan-
sı'nda konuşan Rau,

Ukrayna'yı desteklemeye devam edecek-
lerini söyledi. Rau, Ukrayna'nın Rus-
ya'dan yeniden ele geçirdiği bölgelerde
tespit edilen hasarın şaşırtıcı ve barbarca
olduğunu dile getirerek, bu zararın çok
büyük olduğunun altını çizdi. Ukray-
na'nın yeniden inşa sürecinin son derece
önemli olduğunu vurgulayan Rau, şöyle
devam etti: “Hükümetler olarak görevi-
miz, uygun kurumsal ve yasal çerçeveyi,
siyasi desteği ve mali kaynakları hazırla-
maktır. Mali kaynakların harekete geçiril-
mesi uzun vadede büyük bir zorluk
olacaktır. Dondurulan Rus varlıklarının
bu açıdan kilit kaynak teşkil etmesi ge-
rektiğini bir kez daha güçlü bir şekilde yi-
nelemek isterim. Moskova'nın
saldırganlığı nedeniyle yasal olarak so-
rumlu tutulması gerektiği açıktır, ancak
aynı zamanda Ukrayna'ya verdiği muaz-
zam zararın bedelini de ödemelidir.”

Ukrayna ile güçlü olacağız

Rau, Ukrayna'nın yeniden inşasında ba-
şarı sağlamanın Avrupa'nın ve tüm ulus-
lararası toplumun yararına olduğunu
aktararak, "Ukrayna'nın sağlam ve geliş-
miş bir piyasa ekonomisi haline gelmesi
bizim de menfaatimizedir. Bu nedenle
mümkün olan en kısa sürede AB'ye üye

olmalıdır." diye konuştu. Letonya Başba-
kanı Krisjanis Karins de Ukrayna'nın
AB'ye katılması gerektiğine dikkati çeke-
rek, "Buna şüphe yok. Ukrayna'nın bize
katılmasıyla daha güçlü olacağız." ifade-
sini kullandı.

Sonunda galip geleceğiz

Avrupa'da uzun süreli barışı sağlamanın
tek yolunun Ukrayna'nın NATO'ya tam
entegrasyonu olduğunu anlatan Karins,

"Ruslar Ukrayna'yı yok ediyor. Rusya'nın
milyarlarca, muhtemelen trilyonlarca
varlıklarını dondurduk. Bu varlıkları ye-
niden inşa maliyetini karşılamaya yar-
dımcı olmak üzere harekete geçirmek
için bir yol bulunmalıdır. Rus liderliği,
tüm zulüm ve insanlığa karşı işledikleri
suçlar için bir mahkemede hesap verme-
lidir. Ukrayna'nın yanında ve arkasında
duracağız ve sonunda galip geleceğiz."
değerlendirmesinde bulundu. AA

Polonya'dan açık destek

ABD Dışişleri Bakanı Antony Blinken, savaştan zarar gören Ukray-
na'nın enerji ve altyapı ihtiyaçlarına odaklanılması kapsamında
1,3 milyar dolardan fazla ek yardım sağlayacaklarını açıkladı

Almanya 381 
milyon £ verecek

Türkiye'yi Fidan
temsil ediyor
İngiltere ve Ukrayna tarafından ortaklaşa
düzenlenen "2023 Ukrayna İyileştirme
Konferansı", sonuncusu geçen yıl 4-5 Tem-
muz'da İsviçre'nin işbirliğinde Lugano şeh-
rinde yapılan yıllık etkinliklerin devamını
teşkil ediyor. Söz konusu konferanslar, Uk-
rayna'nın kalkınmasına ve savaş sonrası
yeniden inşasına odaklanıyor. ABD Dışişleri
Bakanı Blinken, AB Komisyonu Başkanı
Von der Leyen ve Japonya Dışişleri Bakanı
Hayaşi Yoşimasa konferansa katılan isim-
ler arasında yer alıyor. Konferansta, Türki-
ye'yi Dışişleri Bakanı Hakan Fidan temsil
ediyor. Uluslararası finans kuruluşları, iş
dünyası temsilcileri ve sivil toplum kuruluş-

larının da yer aldığı ve
iki gün sürecek konfe-
ransta, Ukrayna'da özel
finansmanı harekete
geçirmek için yatırım
fırsatları ve risk azaltma
mekanizmalarının yanı
sıra ülkenin beşeri ser-
mayesinin iyileştirilme-
sine yönelik yatırımlar
da görüşülecek.

İzlanda balina avını yasakladı
İzlanda Gıda, Balıkçılık ve Tarım Bakanı Svandis Svavarsdottir, dün hayvan refahı raporları
doğrultusunda her yıl yapılan balina avını geçici olarak durdurduğunu duyurdu. İzlandalı
bakan, alınan kararla ilgili avlanan balinaların ölmelerinin uzun sürmesine dikkat çekti
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16:00 Haber Bülteni
16:10 Mete Çubukçu 
İle Pasaport (Tekrar)
17:00 Haber Bülteni
18:00  Haber Bülteni
18:20  Halkın Sanatı
19:00  Haber Bülteni
19:15 Yaşasın Hayat (Tekrar)
20:00  Ana Haber
21:00  Bambaşka 
Sohbetler (Tekrar)
22:00  Haber Bülteni
22:15  Ahmet Mümtaz Taylan İle
Empati (Tekrar)
23:55 Hava Durumu

00:00 -
01:20 Benim 
Güzel Ailem
03:50 Seksenler
05:55 Turgay Başyayla ile
Lezzetli Tavsiye
07:00 Dizi
10:00 Hayallerinin Peşinde
11:15 Tek Yürek
12:00 Benim Güzel Ailem
15:00 Dizi
18:00 Biraz Kül Biraz Duman
19:00 Ana Haber
20:00 Gönül Dağı

07:00 Güne 
Merhaba Hafta Sonu
08:30 Her Şeyden Önce
09:40 Çalışan Türkiye
10:00 Hafta Sonu
11:00 Haber
11:30 Yeşil Doğa
12:00 Haber
16:00 Haber
16:45 Baştan Sona Sağlık
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 CNN TÜRK Masası

03:00 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
05:00 Sefirin Kızı
08:00 Dr. Özgür Koldaş İle
Sağlık Gündemi
09:00 Dizi
12:00 Gülseren Budayıcıoğlu ile
Seni Dinliyorum
13:00 Bir Şansım Olsa
14:00 Dizi
16:00 Sefirin Kızı
19:00 Star Haber
20:00 Yalı Çapkını
23:00 Her Şey Aşktan

04:30 Gecenin İçinden
05:15 Huzura Doğru
05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Dekotrend
11:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
22:00 Gündem Özel
23:00 Stüdyoda Futbol

00:00 -
01:30 Hep Yek 2
03:00 Poyraz Karayel
04:45 Kavak Yelleri
07:00 Yabancı Damat
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin D 
Cumartesi
13:00 Arda'nın Mutfağı
14:00 Hep Yek 2
16:00 Camdaki Kız
19:00 Kanal D
Ana Haber
20:00 Şarkılar Bizi Söyler

00:00 -
00:20 Üvey Anne
03:05 Mutfak Bahane
05:05 Hercai
07:30 atv’de Hafta Sonu
10:00 Akıncı
11:00 Doğaya Karşı: 
Serengeti
12:45 Üvey Anne
15:55 Vermem Seni Ellere
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Vahşetin Çağrısı
22:00 Vermem Seni Ellere

03:30 Kamera Arkası
04:00 Bay Yanlış
07:30 Fatih Savaş ile 
Sabah Sohbetleri
08:30 Ezgi Gözeger ile 
Çalar Saat Hafta Sonu
11:15 Ekonomi Arası
11:20 Memet Özer ile Mutfakta
12:45 Kısmet
15:00 Yasak Elma
16:30 Kısmet
19:00 FOX Ana 
Haber Hafta Sonu
20:00 Taçsız Prenses

00:00 -
00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
02:45 Dizi
04:45 Canım Annem
06:00 Doğduğun 
Ev Kaderindir
07:15 Süper 1 Takım
07:30 Türkiye’nin 
Doktorları
13:15 Masterchef 
Türkiye All Star
20:00 Masterchef 
Türkiye All Star

01:30 Enine Boyuna
04:00 Haber Bülteni
06:15 Airport
08:00 Burası Hafta Sonu
11:20 Doğal Olarak
12:00 Haber Bülteni
15:15 Yolun Başındayken
16:00 Haber Bülteni
16:20 Ne Yapsak?
17:00 Haber Bülteni
17:15 Adnan Şahin ile 
Büyük Sofra
18:00 Ana Haber
21:00 Gerçek Fikri Ne?

09:00 Magazin Hattı
10:00 Haber Bülteni
11:00 Haber Bülteni
12:00 Haber Bülteni
14:00 Biz Bize
15:00 Haber Bülteni
16:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:00 Haber Bülteni
19:30 Hafta Sonu Ana 
Haber Bülteni
20:30 Gündeme Dair
23:30 Memleket

00:00 -
00:15 Tokatçı
02:15 Zirve Ateşi
04:15 Maviye Sürgün
06:00 Kuzey 
Yıldızı: İlk Aşk
10:00 Cumartesi Sürprizi
13:00 Bir Şansım Olsa
14:30 Maviye Sürgün
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür 
Güldür Show
23:30 Ailecek Şaşkınız

tv
HAZIRLAYAN: 

MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

K uruçeşme Açıkhava
Sahnesi, ünlü sanatçı-
nın hayranlarıyla doldu

taştı. Yıldız Tilbe, ‘Aşk Bir Kah-
kaha', 'Vazgeçtim', 'Delikanlım'
ve 'El Adamı’ gibi dillerde marş
olan şarkılarını art arda sıra-
ladı.Zaman zaman Boğaz’a
karşı aşk şarkılarını seslendirdi
duygulandırdı, zaman zaman
ise hareketli parçalarını ken-
dine has dansıyla süsleyerek
neşelendirdi. Farklı tarzıyla
adından sık sık söz ettiren
Tilbe, gri payetli pantolonu,
simli tuniğiyle sahne aldığı ge-
cede müzikseverlerden tam
not aldı.Oyun havalarına da yer

verdiği repertuarıyla eğlenceyi
ikiye katlayan ünlü sanatçıya,
Kuruçeşme Açıkhava’yı doldu-
ran müzikseverlerin halay çe-
kerek eşlik etmesiyle eğlenceli
görüntüler sahne oldu.

Kahkahalara boğdu

Renkli kişiliğiyle hayran bıra-
kan Tilbe, ara ara kendisini
ti'ye aldığı esprileri ile dinleyi-
cilerini kahkahaya boğdu.
Güçlü sesi, farklı yorumu, dil-
lerden düşmeyen sayısız şarkı-
larıyla gönüllere taht kuran
ünlü sanatçı unutulmaz bir
konsere daha imza attı.
HABER MERKEZİ

Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ
Kuruçeşme’den 
bİr Yıldız geçtİ

Kuruçeşme Açıkhava sahnesinden 
dün akşam bir 'Yıldız' geçti. Kuruçeşme
Açıkhava Konserleri kapsamında 
sevenleriyle buluşan Yıldız Tilbe, 
muhteşem bir müzik ziyafetine imza attı.
Biletleri sold-out yapan Tilbe, enerjisi ve
sesiyle kendine bir kez daha hayran bıraktı

Ünlü oyuncu İrem Helvacıoğlu, yaz 
sezonunu Pamukkale'de geçiriyor. Fit
vücuduyla dikkat çeken Helvacıoğlu, 
mayolu fotoğraflarını sosyal medya
hesabından paylaştı ve karelere beyaz kalp
emojisi ekledi. Kısa sürede 
binlerce beğeni alan 
oyuncuya hayranları, 
“Asıl yaz senin fotoğrafınla 
başladı” mesajlarını 
gönderdi

TaTil sezonunu Pamukkale'nin eşsiz
güzelliklerinde geçiren İrem Helvacı-
oğlu, muhteşem manzaralar eşli-

ğinde çekilen fotoğraflarını takipçileriyle
paylaştı. Oyuncunun fit görüntüsü, fotoğraf-
larda dikkat çeken detaylar arasındaydı. Kusur-
suz fiziğiyle öne çıkan Helvacıoğlu, mayolu
pozlarıyla beğeni yağmuruna tutuldu.İrem Hel-
vacıoğlu'nun paylaştığı fotoğraflara eklediği
beyaz kalp emojisi, takipçileri tarafından ro-
mantik bir anlamla karşılandı. Hayranları,
oyuncunun doğal güzelliği ve sağlıklı yaşam

tarzıyla ilgili yorumlar yaparak, yaz sezonu-
nun İrem Helvacıoğlu'nun fotoğrafıyla
başladığını ifade ettiler.

Takipçilerini sevindirdi

Oyunculuğuyla tanınan İrem Helvacı-
oğlu, son dönemde başarılı projeler-
deki performansıyla da övgü topluyor.
Sosyal medya hesaplarında genellikle
özel hayatını paylaşmaktan kaçınan
Helvacıoğlu, tatil anlarını takipçile-
riyle paylaşarak onları sevindiriyor.
İrem Helvacıoğlu'nun Pamukkale ta-
tili, hayranları tarafından da büyük il-
giyle takip ediliyor. Ünlü oyuncunun
doğal güzelliklerle iç içe geçirdiği
zamanlar, takipçilerinin beğenisini
kazanmaya devam ediyor.

Uzun zamandır
ekranlarda olmayan
Saba Tümer, verdiği

kilolarla dikkatleri 
üzerine çekti. Tatil 

sezonunu Çeşme'de
açan ünlü sunucu,

beyaz bikinisiyle 
objektiflere takıldı

ÜnlÜ televizyon sunu-
cusu Saba Tümer, ön-
ceki gün Çeşme'de

görüntülendi. Beyaz bikini ve şap-
kasıyla denizin keyfini çıkaran
Tümer, objektiflere yansıdı. De-
nizde telefonunu elinden düşür-
meyen ünlü ismin zayıflamış hali
ise dikkat çekti. Çeşme'nin güzel-
liklerinde tatil yapan Saba Tümer,
sıcak havalardan serinlemek için
denize girdi. Beyaz bikini ve şap-
kasıyla plajda görüntülenen ünlü
sunucu, enerjik ve mutlu bir şe-
kilde objektiflere poz verdi. De-
nizde geçirdiği uzun süre boyunca
telefonunu elinden düşürmeyen

Tümer, sosyal medya hesabından
da takipçileriyle anılarını paylaştı.

Magazin gündemine oturdu

Görüntülerde dikkat çeken bir
diğer detay ise Saba Tümer'in 
zayıflamış hali oldu. Son dö-
nemde sağlıklı yaşam ve bes-
lenme konularına daha fazla
önem veren Tümer, dikkatli bir
diyet ve düzenli egzersizle for-
munu koruyor. Plajda sergilediği
fit görüntüsü, takipçileri tarafın-
dan da büyük beğeni topladı.
Saba Tümer'in tatil anları ve za-
yıflamış hali, magazin gündemi-
nin de konusu oldu.

Elinden telefon düşmüyor!

Beyazlar
içinde İrem
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Golcü varsa şampiyonluk var
Avrupa'nın 5 büyük liginde golcü futbolcular, 2022-2023 sezonunda takımlarının şampiyonluklarında büyük pay sahibi oldu
almanya, Fransa, İngiltere, İspanya ve
İtalya liglerinin 4'ünde sezonun gol kralları,
şampiyonluğa ulaşan takımlardan çıktı.
Fransa'da Paris Saint-Germain'den (PSG)
Kylian Mbappe, İngiltere'de Manchester
City'den Erling Haaland, İspanya'da Barce-
lona'dan Robert Lewandowski ve İtalya'da
Napoli'den Victor Osimhen, şampiyonluk
yaşadıkları sezonu gol kralı unvanıyla taç-
landırdı.Bayern Münih'in şampiyon olduğu
Almanya'da ise Werder Bremen'den Niclas
Füllkrug ve Leipzig'den Christopher
Nkunku gol krallığını paylaştı.

Mbappe 5. kez gol kralı

Fransız futbolunun altın çocuğu Kylian
Mbappe, PSG formasıyla gol krallığına am-
bargo koydu.Geride kalan sezonda 34 maça
çıkan Mbappe, 29 golle Fransa 1. Futbol Li-
gi'nin (Ligue 1) gol kralı oldu. Mbappe,
2018-2019 sezonundan itibaren başladığı
gol krallığı serisini 5 sezona çıkardı.Ligue
1'de Olimpik Lyon'dan Alexandre Lacazette
27 ve Lille'den Jonathan David 24 golle
2022-2023 sezonu gol krallığı yarışında
Mbappe'nin arkasında yer aldı.

Haaland yıldızlaştı

Manchester City'nin "gol makinesi" Erling
Haaland, 2022-2023 sezonunda hem İngil-
tere Premier Lig hem de UEFA Şampiyon-
lar Ligi'nde gol krallığı yaşadı. Premier
Lig'de 35 maçta 36 gol kaydeden Norveçli

futbolcu, gol krallığı yarışında en yakın rakibi
Tottenhamlı Harry Kane'in (30) önünde zir-
vede yer aldı. Haaland, bu performansıyla 34
golle Andy Cole (1993-94) ve Alan Shearer'ın
(1994-95) paylaştığı bir Premier Lig sezo-
nunda en fazla gol atan futbolcu rekorunu

kırdı. Genç futbolcu, Avrupa liglerinin en
golcü oyuncusuna verilen "Altın Ayakkabı"
ödülünü de kazandı. Haaland, Manchester
City'nin ilk kez şampiyon olduğu Şampiyon-
lar Ligi'nde ise 13 karşılaşmada 12 gol atarak
en skorer oyuncu olmayı başardı.

Lewandowski, La Liga'da da kral

Barcelona'nın Polonyalı santrforu Robert
Lewandowski, Almanya'da yaşadığı 7 gol
krallığının ardından İspanya 1. Futbol Li-
gi'ndeki (La Liga) ilk sezonunda da bu un-
vanı elde etti. Katalan ekibiyle La Liga'da
34 maçta 23 gol bulan Lewandowski, gol
krallığı mücadelesinde Real Madrid'den
Karim Benzema'yı (19) geride bıraktı. Fut-
bolda gol denilince akla gelen ilk isimlerden
Lewandowski, Avrupa'nın 5 büyük liginde
art arda 6 sezon boyunca gol krallığı yaşa-
yan ilk futbolcu oldu.

Bundesliga'da 2 kral var

Almanya 1. Futbol Ligi'nde (Bundesliga)
Werder Bremen'den Niclas Füllkrug ve Le-
ipzig'den Christopher Nkunku, 16'şar golle
en skorer oyuncular oldu. Bundesliga'da
2021-2022 sezonunda en iyi takıma giren ve
en iyi futbolcu seçilen Fransız Nkunku, bu
sezon ise kariyerine gol krallığı unvanını ek-
ledi. Alman futbolunun geç keşfedilen 30
yaşındaki golcüsü Füllkrug ise 2021-2022
sezonunda attığı gollerle Bundesliga'ya taşı-
dığı takımını, bu sezonki performansıyla da
ligde tutmayı başardı. Bu sezon diğer büyük
liglerin aksine Almanya'nın şampiyonu gol
kralı çıkaramadı. Şampiyon Bayern Mü-
nih'te 14 golle en skorer oyuncu Serge
Gnabry, gol krallığı yarışında Füllkrug ve
Nkunku'yu takip etti. AA

Ümit Milli Takım, 2025 UEFA U21
Avrupa Futbol Şampiyonası Eleme-
leri öncesi hazırlık karşılaşmasında
Bosna Hersek ile mücadele etti. Eyüp
Stadyumu’nda oynanan karşılaşmayı
Ay-yıldızlı ekip 4-1 kazandı. Kırmızı-
beyazlı ekibe galibiyeti getiren golleri;
45+2’nci dakikada Llinkovic (K.K.),
50’nci dakikada Emin Bayram,
80’inci dakikada penaltıdan ve 86’ncı
dakikada Bertuğ Yıldırım kaydetti.
Konuk ekibin tek sayısı ise 25’inci da-
kikada Cavic’ten geldi. Karşılaşma-
nın ardından Ay-yıldızlı ekipte
Doğan Alemdar, Demirören Haber
Ajansı’na (DHA) açıklamalarda bu-
lundu.

Devam etmek istiyoruz

Bosna Hersek maçını kazandıkları
için mutlu olduğunu söyleyen Doğan
Alemdar, “Kazandığımız için mutlu-
yuz. Çok güzel bir kamp oldu. 2 maçı
da galibiyet ile tamamladık. İlk maçı
Azerbaycan’a karşı, ikinci maçı ise
Bosna Hersek’e karşı oynadık. İlk
maç güzeldi. Gol pozisyonları da
bulduk. Hocamızın istediğini sahaya
yansıttık ama maçı 1-0 penaltı go-
lüyle tamamladık. Bu maçta hocamı-
zın istediğini ilk yarı pek
yansıtamadık aslında. Ama ikinci ya-
rıya baktığımızda çok farklı bir Ümit
Milli Takım vardı. Bu önemli bizim
için. Üstüne koyarak devam etmek is-
tiyoruz. Eylül’de resmi maçlarımız
var. Kendimizi geliştirerek, inşallah
devam etmek istiyoruz” şeklinde ko-
nuştu.

Avrupa'da mutluyum

Bu sezon oynadığı maçlarla tecrübe
kazandığını söyleyen 20 yaşındaki
oyuncu, “Bu sezona baktığımız
zaman çok fazla forma şansı bula-
madım. Ama çok tecrübe kazandım.
Bana çok şey kattı. Son maç forma
şansı buldum. Kalecimiz Steve Man-
danda sakattı. Ben de şans buldum
ve iyi değerlendirdim. Güzel bir ka-
panış oldu benim adıma. Avrupa ku-
palarına gittiğimiz için çok mutlu
olduk. Bu benim adıma da önem-
liydi, kulübüm adına da. Güzel bir
kapanış oldu” diye konuştu. DHA

Çok tecrübe
kazandım
Ümit Milli Futbol Takımı’nın
file bekçisi Doğan Alemdar,
“Bu sezona baktığımız
zaman çok fazla forma şansı
bulamadım. Ama çok tecrübe
kazandım. Bana çok şey kattı.
Son maç forma şansı buldum.
Kalecimiz Mandanda sakattı.
Ben de iyi değerlendirdim.
Güzel bir kapanış oldu 
benim adıma” dedi

F enerbahçe, Bosna Hersekli golcü
Edin Dzeko'yla 2 yıllık anlaş-
maya varıldığını Kamuoyu Ay-

dınlatma Platformu'na (KAP) bildirdi.
Fenerbahçe Futbol AŞ'nin Kamuyu Ay-
dınlatma Platformuna (KAP) gönder-
diği açıklamada,"Profesyonel futbolcu
Edin Dzeko ile transferi konusunda an-
laşmaya varılmıştır. Futbolcuya 2023-
2024 ve 2024-2025 sezonları için
sezonluk 4.200.000 avro ödenecektir."
ifadeleri kullanıldı.

Sağlık kontrolünden geçti

Fenerbahçe'nin transferini KAP'a bil-
dirdiği Bosna Hersekli golcü oyuncu
Edin Dzeko, sağlık kontrolünden geç-
tikten sonra sarı-lacivertli formayı
giydi. Fenerbahçe Kulübünden yapı-
lan açıklamaya göre, Edin Dzeko,
Ülker Stadyumu'nda Başkan Ali Koç,
Genel Sekreter Burak Çağlan Kızılhan
ve Sportif Direktör Mario Branco eş-
liğinde 2 yıllık sözleşmeyi imzaladı.
Sabah erken saatlerde İstanbul'a
gelen golcü, sağlık kontrolünden
geçtikten sonra imza töreni için
geldiği Ülker Stadyumu'nda sarı-
lacivertli formayı giydi.

Mutlu ve gururluyum

Kendisini sarı-lacivertli renklere
bağladıktan sonra Fenerbahçe TV'ye
açıklamalarda bulunan Dzeko, trans-
fer konusunda doğru bir karar verdi-
ğini belirterek "Harika duygular
yaşıyorum. Fenerbahçe’nin büyük bir
kulüp olduğunu zaten biliyordum

ancak buraya geldikten sonra geçir-
diğim kısa sürede çok doğru bir karar
verdiğimi anladım ve sahaya çıkmak
için sabırsızlanıyorum." ifadelerini
kullandı. Fenerbahçe ailesinin bir
parçası olmaktan dolayı memnun ol-
duğunu da ifade eden Bosna Hersekli
golcü, sözlerini şöyle tamamladı:
“Muhteşem Fenerbahçe ailesinin bir
parçası olduğum için mutlu ve gurur-
luyum. Taraftarlarımıza
şunu söylemem gereki-
yor, oynayacağımız her
maçta ve yapacağımız her
antrenmanda elimden ge-
lenin en iyisini yapaca-
ğım.” AA

Fenerbahçe, Bosna Hersekli golcü Edin Dzeko'yla yıllık 4 milyon 200
bin avro ücret karşılığında 2 yıllık sözleşme imzalandığını açıkladı

DZEKO!
Fenerbahceli 

Ümit Milli Futbol Takımı'nın savunma
oyuncusu Ravil Tagir, “Avrupa'ya git-
mek benim için bir hayaldi. Şimdi
bunu gerçekleştirdim. Benim için çok
iyi bir sezon geçti. Hocam sağ olsun
şans verdi. Avrupa daha başka” dedi.
Ümit Milli Takım, 2025 UEFA U21
Avrupa Futbol Şampiyonası Elemeleri
öncesi hazırlık maçında Bosna Hersek
ile karşı karşıya geldi. Eyüp Stadyu-

mu'nda oynanan mücadeleyi Ay-yıl-
dızlı ekip 4-1 kazandı. Kırmızı-beyazlı
ekibe galibiyeti getiren golleri;
45+2'nci dakikada Llinkovic (K.K.),
50'nci dakikada Emin Bayram, 80'inci
dakikada penaltıdan ve 86'ncı daki-
kada Bertuğ Yıldırım kaydetti. Konuk
ekibin tek sayısı ise 25'inci dakikada
Cavic'ten geldi. Karşılaşmanın ardın-
dan Ay-yıldızlı ekipte Ravil Tagir, 

Demirören Haber Ajansı'na (DHA)
açıklamalarda bulundu. Sözlerine
takım olarak iyi çalıştıklarını ifade
ederek başlayan Ravil Tagir, "Takım
olarak kampa zaten çok iyi başlamış-
tık. Ortam gayet iyiydi. Aile ortamı
vardı. Benim için de çok iyi geçti. De-
diğim gibi iyi hazırlandık. Maçlara da
yansıdı bu. Çalıştıklarımızı sahaya
yansıtmaya çalıştık. Bence gayet başa-
rılı olduğumuzu düşünüyorum. Geliş-
tirmemiz gereken noktalar da var.
Daha sonraki kamplarda da bunun
üzerinde duracağız" dedi. DHA

Avrupa bir başka

Barcelona forması giyen milli bas-
ketbolcu Sertaç Şanlı, kazandıkları lig
şampiyonluğundan dolayı çok mutlu
olduğunu ve şampiyonluğu sonuna
kadar hak ettiklerini söyledi. Barcelona,
İspanya Basketbol Ligi (ACB) Final se-
risi 3’üncü maçında Real Madrid’i dep-
lasmanda 93-82 yenerek durumu 3-0’a
getirdi ve şampiyonluğunu ilan etti.
Barcelona forması giyen Sertaç Şanlı,
karşılaşmanın ardından Demirören
Haber Ajansı (DHA) aracılığıyla dü-
şüncelerini paylaştı. Şampiyonluktan
dolayı çok mutlu olduğunu aktaran tec-
rübeli basketbolcu, “Çok uzun sezon
oldu, herkesin eline koluna sağlık. So-
nuna kadar savaştık, sonuna kadar hak
etttik. Bütün takım arkadaşlarımı, her-
kesi tebrik ediyorum. Çok yorgunuz
ama sonuna kadar hak ettik. Şimdi kut-
lama zamanı” diye konuştu. DHA

Şampiyonluğu
hak ettik!



1524 HAZİRAN 2023 CUMARTESİwww.gazetedamga.com.trSPOR

UEFa takım sıralamasında 257. basamakta yer
alan la Fiorita, geçtiğimiz sezon ligini 3. sı-
rada tamamlayarak avrupa'da oynamaya hak

kazandı. teknik direktörlüğünü thomas Manfredi-
ni'nin yaptığı San Marino ekibi, mütevazı kadrosuyla
dikkati çekiyor. transfermarkt verilerine göre yakla-
şık 800 bin avroluk takım bütçesine sahip la Fio-
rita, 27 yaş ortalamasına sahip. 29 Kasım 2016

tarihinde kurulan kulüp, geçtiğimiz sezon kadro-
sunda a Milli takım seviyesinde 6 isme yer verdi.

Ligi 3. sırada tamamladı
16 Mayıs 1947'de kurulan Moldova temsilcisi Zim-
bru'nın ise, yaklaşık 4 milyon avroluk bir takım büt-
çesi bulunuyor. teknik direktörlüğünü lilian
popescu'nun yaptığı Zimbru, geçtiğimiz sezon ligi 3.

sırada tamamladı. Zimbru, 2016-2017 sezonunda
UEFa avrupa ligi ikinci eleme turunda osmanlıspor
ile eşleşmişti. İlk maçta osmanlıspor ile sahasında
2-2 berabere kalan Zimbru, deplasmanda ise raki-
bine 5-0 yenilmişti. Maçlarını 10 bin 400 kapasiteli
Zimbru Stadı'nda oynayan Moldova temsilcisi,
25 yaş ortalamasıyla genç bir takım olarak dikkati
çekiyor. aa

Fenerbahçe'nin UEFA Avrupa Konferans Ligi 2. Eleme turundaki rakipleri belli oldu. Sarı-lacivertliler,
San Marino'nun La Fiorita ile Moldova'nın Zimbru takımlarının maçının galibiyle karşılaşacak

BUNDAN IYISI
SAM’DA KAYISI

Fıstık gibi kura!
Geçen sezonu
Kauno Zalgris'in
önünde şampiyon
olarak tamamlayan
Zalgiris Vilnius,
Şampiyonlar Ligi 1.
eleme turunda mü-
cadele etmeye hak
kazandı. 1947 yılında
kurulan ve tarihinin
10. şampiyonluğuna
ulaşan yeşil-beyazlı
ekipte, 8 kez elemele-
rinde boy gösterdiği
Şampiyonlar Li-
gi'nde en fazla 3.
eleme turuna kadar
gidebildi ve gruplara
kalamadı. Geçen
sezon UEFA Şampi-
yonlar Ligi ve Avrupa
Ligi elemelerini geçe-
meyerek Konferans
Ligi H Grubu'na kalan Zalgiris Vilnius, 5 puanla grubu son sırada ta-
mamladı. Litvanya temsilcisi, tek galibiyetini Ermenistan'ın Pyunik takı-
mına karşı elde etti. Teknik direktörlüğünü 2021 yılından bu yana
Kazak Vladimir Cheburin'in yaptığı yeşil-beyazlılar, Avrupa kulvarında
bugüne kadar çıktıkları 93 maçta 29 galibiyet, 19 beraberlik ve 45 mağ-
lubiyet aldı.

Rakipleri ne yaptı?

2023 sezonunda şu ana kadar 18 maç oynayan Zalgiris Vilnius, 37
puanla lider Penevezys'nin 6 puan gerisinde ikinci sırada yer alıyor.
Litvanya ekibinin bu sezon en skorer ismi, 7 kez rakip fileleri hava-
landıran Nijeryalı forvet Mathias Oyewusi oldu. İzlandalı Arni Vilh-
jalmsson ise 5 gol kaydetti.Struga'nın ilk heyecanı8 yıl önce kurulan
ve 4 yıldır Kuzey Makedonya Birinci Ligi'nde mücadele eden Struga,
geçen sezon tarihinin ilk şampiyonluk sevincini yaşadı. Geçen sezon
UEFA Konferans Ligi'nin 1. eleme turunda elenen Makedon temsil-
cisinin en skorer ismi 18 golle Besart İbraimi oldu. Arnavut teknik
adam Shpetim Duro'nun çalıştırdığı Struga, maçlarını 800 kişilik
Gradska Plaza Stadı'nda oynuyor. AA

Galatasaray, UEFA Şampiyonlar Ligi 2. eleme turunda, Litvanya'nın Zalgiris Vilnius ile
Kuzey Makedonya'nın Struga takımları arasındaki eşleşmenin galibiyle karşılaşacak

Beşiktaş, UEFA Avrupa
Konferans Ligi 2.
eleme turunda Tiran
(Arnavutluk) - Dinamo
Batum (Gürcistan)
eşleşmesinin galibiyle
kozlarını paylaşacak

UeFA'nın İsviçre'deki merkezinde yapılan
kura çekimine göre ilk maç 27 Temmuz,
rövanş maçı ise 3 Ağustos'ta yapılacak.
Siyah-beyazlı ekip, çift maçlı eliminasyon
sistemine göre gerçekleşen turnuvada ilk
maçı kendi evinde oynayacak. Gürcistan
takımı Dinamo Batum, maçlarını 20 bin
kapasiteli Batumi Stadı'nda oynuyor.
Yerel ligde 2021 sezonunu şampiyon ta-
mamlayan Batum,lig tarihinde ilk kez
şampiyonluğa uzandı. Mavi-beyazlı ekip,

Gürcistan liginde geçen sezonu 2. sırada
tamamladı.

Tiran 2. oldu

Tiran takımı Arnavutluk'tan Avrupa ku-
palarına en fazla katılan takım konu-
munda. Maçlarını 9 bin 500 kapasiteli
Selman Stermasi Stadı'nda yapan mavi-
beyazlı ekibin lig tarihinde 26 şampiyon-
luğu bulunuyor. Tiran, Arnavutluk liginde
geçtiğimiz sezonu 2. sırada bitirdi. AA
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Yunanistan Birinci 
Basketbol Ligi ekiplerinden 
Panathinaikos'un
başantrenörlüğüne Ergin
Ataman'ın gelmesi Yunan
basınında sevinçle
karşılandı

Sportal.gr spor ha-
berleri portalı "anadolu
Efes'i 2017'de üstlenme-
den önce gregg popo-
vich'in yanında edindiği
tecrübe türk antrenörün
karakterini belirledi ve
oyuncularını idare şek-
lini değiştirdi." ifadele-
rine yer verdi. Ergin
ataman'ın panathinai-
kos'u avrupa'nın elitleri arasına döndürme
görevini üstlendiğini belirten haberde,
ataman'ın anadolu Efes'in başındaki 5 yılı
için "Euroleague'in açık ara farkla en ba-
şarılısı" yorumu yapıldı.

Hedef Avrupa'nın zirvesi

ataman'ın anadolu Efes'te son derece ba-
şarılı bir antrenörlük dönemi geçirdiğini
vurgulayan spor haberleri portalı gaz-
zetta.gr, ataman'ın 2020-2021 ve 2021-

2022 sezonlarında Euroleage'de edindiği
başarıya dikkati çekti. proto thema gaze-
tesi ise ataman'ın oaKa stadındaki at-
mosferin kendisini etkilediğine ilişkin
açıklamalarını başlığına taşıdı. transfer
haberine geniş yer ayıran sport.24 spor
haberleri portalı ise "panathinaikos'un
mükemmelbir takım oluşturmak için sa-
dece büyük isimlerle konuştuğunu dile ge-
tiren Ergin ataman'ın tek hedefi
avrupa'nın zirvesi" ifadelerine yer verdi.

Potada bir 
sürpriz transfer!
Türkiye Sigorta Basketbol Süper
Ligi'nde 8 yıl sonra final oynayan
Pınar Karşıyaka, sezon biter bit-
mez transfer çalışmalarına başladı.
Manisa Büyükşehir Belediyes-
por'dan uzun forvet Troy Selim
Şav'la el sıkışan Karşıyaka, lig fina-
lindeki rakibi Anadolu Efes'ten
pivot Furkan Haltalı'yla da anlaştı.
Geçen sezona Beşiktaş'ta başlayıp
ardından Anadolu Efes'e transfer
olan 20 yaşında, 2.11 boyundaki
milli pivot, Efes formasıyla 17
maçta 3.4 sayı, 2.0 ribaund ortala-
ması yakaladı.

Yabancılara talipler var

İç transferde yabancılardan
McCollum'un sözleşmesinin sür-
düğü, diğer yabancıların ise çift ta-
raflı çıkış opsiyonlarının olduğu
Pınar Karşıyaka'da sezon içinde ta-
kıma katılarak yıldızlaşan Kolom-
biyalı kısa forvet Braian Angola'ya
İsrail ekibi Maccabi Tel Aviv'in talip
olduğu iddia edilmişti. Yabancılar-
dan Litvanyalı uzun forvet Kuz-
minskas'la yollarını ayırması
beklenen yeşil-kırmızılılarda Domi-
nikli pivot Delgado'ya da teklifler
olduğu öğrenildi. DHA

Büyükçekmece'den transfer
Türkiye Sigorta Basketbol Süper
Ligi'nde Aliağa Petkimspor, 2 se-
zondur takımda forma giyen Peyton
Aldridge'nin sözleşmesini yeniler-
ken, Büyükçekmece'den guard Tay-
fun Erülkü'yle anlaştı. Aliağa
temsilcisinde takımın en etkili isim-
lerinden olan 27 yaşında, 2.03 bo-
yundaki forvet Aldridge, geçen
sezon 30 maçta 9.8 sayı, 7.6 riba-
und, 2.3 asist ortalaması tutturdu.
ABD'li oyuncu daha önce Afyon
Belediyespor ve Bahçeşehir Kolejie
formalarını da giymişti. Transferde
daha önce Letonyalı guard Kristers
Zoriks'i alan Petkimspor, Türk Tele-
kom'la anlaşan İsmail Cem Ulu-
soy'un yerine ise Büyükçekmece'den

eski oyuncusu Tayfun Erülkü ile söz
kesti. 29 yaşında, 1.92 boyundaki
guard daha önce de Petkim forması
giymişti. DHA
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6 Şubat tarihinde Kahramanmaraş merkezli
depremden etkilenen Gaziantep'in İslahiye
ilçesinde, Eyüpsultan Belediyesi tarafından

55 günde yapımı tamamlanan 13 konut sahiple-
rine teslim edildi. İslahiye'de gerçekleşen törene
Gaziantep Vali Vekili Muhammet Önder, Gazian-
tep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin,
İslahiye Belediye Başkanı Kemal Vural ve İl pro-
tokolü katıldı.

Fatma Şahin teşekkür etti

Kalıcı deprem konutlarının anahtar teslim töre-
ninde açılış konuşması yapan Gaziantep Büyük-
şehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, depremin
ardından Eyüpsultan Belediyesi'nin desteğinin
her zaman olduğunu vurgulayarak, "Sağına bakı-
yorsun Eyüpsultan orada, bir şeyler yapmaya ça-
lışıyor. Neyi varsa vermeye çalışıyor. Bu çok
kıymetli bir şey. Bu sebeple Eyüpsultan Belediye

Başkanı Deniz Köken'e teşekkür ediyorum.
Büyük millet olmanın gereği yapıldı. Herkes bu-
raya koştu. Bütün dünya buraya koştu. Şimdi
karşımızda kalıcı konutlarla Eyüpsultan başkanı-
mızın, ilçe başkanımızın şahitliğiyle bugün açılı-
şını yapıyoruz" dedi.

Yaralar bir bir sarılıyor

Gaziantep Vali Vekili Muhammet Önder, 6 Şubat
depreminde vefat eden vatandaşlara rahmet dile-
yerek, "Depremin ilk gününden beri Cumhurbaş-
kanımız, bakanlarımız, Koordinatör valilerimiz,
mülki idare amirlerimiz, belediye başkanlarımız
ve her birimiz elimizde olan imkanları sonuna
kadar kullanarak bölgeye hizmet etmeye çalıştık.
Yaraların sarılmasına çalıştık. Bu yara sarma faa-
liyetlerinden bir tanesi de Eyüpsultan Belediye
Başkanımızın hediye etmiş olduğu konutların açı-
lışı için buradayız" diye konuştu.

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

www.gazetedamga.com.tr

24 HAZİRAN 2023 CUMARTESİ

Söz ve müziği kendisine
ait olan Mehtap Meral’in
“Unuttuğum Masallar”
isimli single’ı, tüm dijital
platformlarda müzikse-
verle buluşuyor. Son
olarak, ünlü müzisyen
ve romancı Tuna Kire-
mitçi’nin kendisi için
özel olarak bestelediği
“Bize Rağmen”in sin-
gle’ını yayınlayan Meh-
tap Meral, son çalışması
“Unuttuğum Masallar”
için şöyle diyor: “Hepimizin
unuttuğu veya unutmak zo-
runda olduğu bir masalı var.
Bu şarkı, bize kendi masalımızı
hatırlacak.”

Çok sayıda başarılı işe imza attı

Mehtap Meral, bugüne kadar Aşk, Yana Yana,

Yanlışlar Kraliçesi isimli
üç albüm yayınladı.
Meral, ağırlıkla kendi
eserlerini seslendirse
de Metin Altıok, Gülten
Akın, Ataol Behra-
moğlu, Füruğ ve Şükrü
Erbaş gibi büyük şair-
lerin şiirlerini de bes-
teledi. Mehtap Meral,
İlhan Şeşen’in “Ora-
larda Mutlu musun?”
ve Ahmet Kaya’nıın

“Söyle” ve Sezen Ak-
su’nun “Bekle” şarkısını

cover’ladı.Türkiye’nin en
prestijli şiir ödüllerinden

Yunus Nadi’nin sahibi bir şair
olan Mehtap Meral, Kedi Mev-

simi, Ses ve Toz ile İncinin İçindeki
Arı adıyla üç tane de şiir kitabı yayımladı.

MÜGE CESUR ÖZMEN

2023 yazının
masalı geliyor

EYUPSULTAN’DAN
GAZIANTEP’E!

Güçlü sözleri ve sağlam sound’uyla Türk pop müziğinin divası 
Sezen Aksu’nun izinden giden Mehtap Meral, 
yeni single’ıyla bu yazın masalını anlatacak

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz
Köken, depremin ardından İslahiye il-
çesi için gereken her çalışmaya des-
tek verdiklerini belirterek, "Afetler her
zaman her tarihte olmuştur. Bu
dönem biraz daha farklı oldu. Bu böl-
genin ölçüsü biraz daha büyük oldu.
Bu süreçten sonra biz hem aşevi ça-
lışması hem yaşam alanı derken bu-
rayı kurduk. Bize uzun vadede
kullanılacak evler lazım dediler. So-
nucunda bu çalışma ortaya çıktı. Ya-
pılınca güzel şeyler olabiliyor. Yeter ki

gayret edelim. 55 günde 50 metre-
kare bahçesi olmak üzere toplamda
100 metrekare kullanım alanı gibi
oldu" diye konuştu. Konuşmaların ar-
dından depremzedelere yönelik kalıcı
konutların anahtar teslim törenine
geçildi. Protokol üyeleriyle ve çocuk-
larla kurdele kesim töreni yapıldı.
Programın sonunda konut hak sahip-
leri ile protokol üyeleri günün anısına
fotoğraf çektirdi. Programın ardından
protokol üyeleri yapılan konutları in-
celemede bulundu.

Güzel şeyler olmaz değil

Gaziantep'in İslahiye ilçesinde Eyüpsultan Belediyesi 
tarafından yapılan kalıcı konutların anahtar teslim töreni yapıldı

YAZIYOR YAZIYOR
Başakşehir yazıyor!
Başakşehir Belediyesi, Cumhuriyetin 100’üncü yılında ev sahipliği yaptığı sergilere
bir yenisini daha ekledi. Yazının tarihi serüveninin işlendiği ve usta isimlerin 
eserlerine yer verilen Yazıyorum Sergisi, Başakşehirli sanatseverler ve Başakşehir
Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu’nun katılımıyla Şehir Sanat’ta ziyarete açıldı
KÜLTÜR sanatın şehri Başakşe-
hir’de, Cumhuriyetin 100’üncü yı-
lında ev sahipliği yapılan sergilere
bir yenisi daha eklendi. Yazının yüz-
yıllardır süren serüveninin anlatıl-
dığı Yazıyorum Sergisi, Başakşehirli
sanatseverler ve Başakşehir Belediye
Başkanı Yasin Kartoğlu’nun katılı-
mıyla ziyarete açıldı.

El yazması 53 eser ile 9 obje

Geçmişin üstatları, çağımızın öncü
isimleri ve geleceğin yazı sanatçıları-
nın eserlerini bir araya getirdiklerini

belirten Başkan Kartoğlu, “Sergi ile
sanatın güçlü unsurlarından biri
olan yazının yüzyıllardır süren serü-
venini anlatıyoruz. Yazıyorum Ser-
gisi ile aralarında pek çok değerli
isme ait el yazması 53 eser ile 9 ob-
jeyi, sanatseverlerimizin beğenisine
sunuyoruz. İsimleri hafızalarımıza
kazınmış Kemal Tahir Efendi,
Halim Özyazıcı, Kemal Batanay,
Hamit Aytaç, Necmettin Okyay, Ali
Alparslan gibi kıymetli sanatçıları-
mızın eserlerine ev sahipliği yapıyo-
ruz.” şeklinde konuştu.

Temmuz sonuna 
kadar ziyaret edilebilir

Sergide Kur’an-ı Kerim’in mealini
Latince kaleme alan sanatçı Ethem
Çalışkan’dan hat sanatçısı Prof. Dr.
Hüsrev Subaşı’ya, İrlandalı kaligrafi
sanatçısı Denis Brown’dan Uzak
Doğu yazı sanatının öncü ismi Ali
Lei Gong’a kadar birçok sanatçıya
ait nadide eser sanatseverlerin beğe-
nisine sunuldu.  Yazıyorum Sergisi,
31 Temmuz’a kadar Şehir Sanat’ta
ziyarete açık kalacak. 
HABER MERKEZİ
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